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ZAPISNIK 
 

s 22. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 14. prosinca 2023. godine (četvrtak), u 
Spomen domu u Pazinu.  
Sjednicu je u 10,00 sati otvorila predsjednica Skupštine Sandra Ćakić Kuhar.  
 
PRISUTNI – ODSUTNI: 
  

Red 
br. 

VIJEĆNIK 
 

LISTA PRIMJEDBE 

1. Valter Drandić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

2. Sandra Ćakić Kuhar IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

3. Hani Glavinić IDS –  ISU  – Zeleni opravdano  
odsutna 

4. Marija Kadoić Balaško IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

5. Marinela Bašić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna  

6. Lea Štifanić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

7. Tereza Banić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

8.  Vedrana Gregorović Hrvatin IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

9. Ivana Špadijer  IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

10. Ivan Jakovčić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

11. Tamara Brussich IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

12. Zdenko Pliško IDS –  ISU  – Zeleni prisutan  

13. Hana Jurić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

14.  Mr.sc.Robert Velenik IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

15. Daniele Kumar  IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

16. Đina Šverko IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

17. Marianna Jelicich Buić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna  

18. Miloš Bajić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

19. Muhamed Muratagić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

20.  Bruno Stermotić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

21. Davor Komar IDS –  ISU  – Zeleni prisutan  

22. Ivica Mikulčić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

23. Irena Peruško IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

24. Igor Belas SDP odsutan 

25. Antonella Degrassi SDP prisutna 

26. Vili Bassanese SDP prisutan 

27. Goran Subotić SDP  odsutan 

28. Marko Ferenac SDP  prisutan 

29. Goran Hrvatin SDP  prisutan 

30. Mauro Jurman SDP  prisutan 

31. Jasna Opačak HDZ prisutna 

32. Milan Košara HDZ prisutan 

33. Ivica Ćošković HDZ prisutan 

34. Dr.sc. Mario Bratulić HDZ prisutan 

35. Mr.sc.Tatjana Tomaić HDZ opravdano 
odsutna 

36. Ilirjana Croata Medur HDZ prisutna 

37. Koviljka Aškić Nezavisna  prisutna 

38. Slaven Boljun MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 

39. Renato Kalac MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 

40. Fedor Kompas MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 

41. Ivan Iskra MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 
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OSTALI PRISUTNI: 
 
BORIS MILETIĆ, župan Istarske županije 
TULIO DEMETLIKA, zamjenik župana 
JESSICA ACQUAVITA, zamjenica župana iz reda talijanske nacionalne manjine 
IVAN GLUŠAC, pročelnik Upravnog odjela župana 
Mr.sc. BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, pročelnica Upravnog odjela za proračun i 
financije 
Dr. GORDANA ANTIĆ, Upravni odjel za zdravstvo i socijalnu skrb 
Dr.sc. MIRKO RADOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi razvoj 
TEA BATEL, pročelnica Upravnog odjela za talijansku nacionalnu zajednicu i druge etničke 
skupine 
VLADIMIR TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu i zavičajnost 
GABRIJELA MEZULIĆ, pročelnica Upravnog odjela za opću upravu i imovinsko-pravne 
poslove 
Dr.sc. EZIO PINZAN, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i vodno gospodarstvo 
NADA PRODAN MRAKOVIĆ, pročelnica Upravnog odjela za turizam 
PATRICIA PERCAN pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku kulturu 
IVANA MIHALIĆ FABRIS, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju 
VESNA IVANČIĆ, pročelnica Stručne službe Skupštine  
SLAVICA BENČIĆ KIRAC, pročelnica Službe za unutarnju reviziju 
ELENA BOŽAC ČUJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo 
MELITA FERENČIĆ, pomoćnica pročelnice Stručne službe Skupštine 
LORNA ZIMOLO, viša savjetnica za donose s javnošću u Upravnom odjelu župana  
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, pozdravlja prisutne. Otvara 22. 
sjednicu Skupštine Istarske županije.  
 
Napominje da su prije današnje sjednice Skupštine Istarske županije, svoje sjednice održale 
Skupštinska radna tijela i to Mandatno-verifikacijska komisija, 7. prosinca 2023. te Odbor za  
međunarodnu suradnju i europske poslove, kao i Komisija za izbor i imenovanja, dana 8. 
prosinca svoju sjednicu održao je Odbor za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo, 
dana 11. prosinca svoje su sjednice održali Odbor za gospodarstvo i turizam, Odbor za 
financije i proračun te Odbor za Statut, Poslovnik, lokalnu i područnu (regionalnu) 
samoupravu, te je dana 12. prosinca održana sjednica Odbora za društvene djelatnosti.   
 
Pozivam pročelnicu Vesnu Ivančić da izvrši prozivku.  
 
Konstatiram da je prisutno 31 od 41 vijećnica/ka (nakon dolaska šest vijećnika, 37 
vijećnika/ica) i Skupština može zasjedati i pravovaljano odlučivati.  
 
U odnosu na dnevni red koji su svi vijećnici dobili, a na prijedlog predlagatelja, skidaju se  
točke 41. i 42. dnevnog reda, pa se predlaže sljedeći: 
 

 
 

DNEVNI RED 

1. Verifikacija zapisnika sa 21. sjednice Skupštine Istarske županije 
2.  
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a) Prijedlog Odluke o stavljanju mandata člana Skupštine Istarske županije u 
mirovanje (Alen Gržinić) 

b) Rješenje o verifikaciji mandata vijećnika/vijećnice Skupštine Istarske županije 
c) Svečana prisege vijećnika Skupštine Istarske županije 

3. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
4. Informacija o stanju sigurnosti na području Istarske županije u devet mjeseci 2023. 

godine 
5. Informacija o poslovanju Zračne luke Pula 
6. Proračun Istarske županije za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. godinu 
7. Prijedlog Odluke o izvršavanju proračuna Istarske županije za 2024. godinu 
8. Prijedlog Odluke o višegodišnjem planu uravnoteženja Proračuna Istarske županije 

za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. godinu 
9. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 2024. godinu  
10. Prijedlog Programa javnih potreba u školskom sportu Istarske županije za 2024. 

godinu  
11. Prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Istarske županije za 2024. 

godinu  
12. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Financijskog plana Županijske 

uprave za ceste Istarske županije za 2024. godinu i projekcije Plana za 2025. i 2026. 
godinu 

13. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje i 
socijalno blagostanje Istarske županije za 2024. godinu 

14. Prijedlog Odluke o II. izmjenama i dopunama Odluke o ustrojstvu i djelokrugu 
upravnih tijela Istarske županije 

15. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Opće bolnice 
Pula o prijenosu prava vlasništva nekretnina na Istarsko veleučilište bez naknade 

16. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Istarskog 
veleučilišta o prihvaćanju darovanja nekretnine 

17. Prijedlog Odluke o nagrađivanju državnih prvaka – učenika osnovnih i srednjih škola 
18. Prijedlog II. Izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije za 2023. godinu 
19. Prijedlog II. Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 

2023. godinu 
20. Prijedlog Izmjena Programa javnih potreba u školskom sportu Istarske županije za 

2023. godinu 
21. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Drugih izmjena i dopuna 

Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2023. godinu 
22. Prijedlog Pravilnika o korištenju sredstava Fonda za razvoj poljoprivrede i 

agroturizma Istre 
23. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Savjeta mladih 

Istarske županije 
24. Prijedlog Programa rada Savjeta mladih za 2024. godinu 
25. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Programa gradnje sustava javnih navodnjavanja na 

području Istarske županije za 2024. godinu 
26. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Programa održavanja Sustava javnog navodnjavanja 

Červar Porat - Bašarinka za 2024. godinu  
27. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Programa održavanja Sustava javnog navodnjavanja 

Valtura za 2024. godinu  
28. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Nastavnog zavoda za javno 

zdravstvo Istarske županije o prijedlogu proširenja djelatnosti ustanove  
29. Prijedlog Programa mjera za zadržavanje i privlačenje ljudskih resursa u javnim 

zdravstvenim ustanovama i domovima za starije Istarske županije  
30. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Istarskih domova zdravlja o 

prijenosu prava vlasništva bez naknade darovanjem u korist Općine Svetvinčenat  
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31. Prijedlog Pravilnika o kriterijima za financiranje i postupku donošenja programa 
javnih potreba u školskom sportu Istarske županije  

32. Prijedlog Odluke o visini turističke pristojbe za 2025. godinu  
33. Prijedlog Odluke o imenovanju Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata na području 

Istarske županije 
34. Prijedlog Odluke o uvođenju riznice 
35. Prijedlog Odluke o prihvaćanju „Memoranduma o razumijevanju i suradnji“ 
36. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Lučke uprave Poreč 
37. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Lučke uprave Rabac 
38. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Lučke uprave Pula 
39. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Lučke uprave Rovinj 
40. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Lučke uprave Umag – Novigrad 
41. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na odluke Upravnog vijeća Opće bolnice Pula 

o prijenosu prava vlasništva bez naknade Istarskoj županiji nekretnina k.č.br. 663/9, 
k.č.br. 664, k.č.br. 665/1, k.č.br. 622/1, k.č.br. 622/2, k.č.br. 663/7, k.č.br. 661/2, 
k.č.br. 665/2, k.č.br. 666/11, 2230/3470 dijela k.č.br. 661/1, 7625/9625 dijela k.č.br. 
663/1, k.č.br. 1261/9 ZGR., k.č.br. 1261/5 ZGR., k.č.br. 6220/7, k.č.br. 6221/2, k.č.br. 
6220/13, k.č.br. 1261/11 ZGR., k.č.br. 6220/8 i k.č.br. 6221/1, sve k.o. Pula 

42. Odluka o stjecanju prava vlasništva bez naknade -  darovanjem u korist Istarske 
županije  nekretnina k.č.br. 663/9, k.č.br. 663/7, 2230/3470 dijela k.č.br. 661/1, k.č.br. 
664, k.č.br. 661/2, 7625/9625 dijela k.č.br. 663/1, k.č.br. 665/1, k.č.br. 665/2, k.č.br. 
666/11, k.č.br. 622/1, k.č.br. 622/2, k.č.br. 1261/5 ZGR., k.č.br. 1261/9 ZGR., k.č.br. 
6220/7, k.č.br. 6221/2, k.č.br. 6220/13, k.č.br. 1261/11 ZGR., k.č.br. 6220/8 i k.č.br. 
6221/1, sve k.o. Pula u vlasništvu Opće bolnice Pula 

43. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni djelatnosti Škole za turizam, ugostiteljstvo i 
trgovinu Pula 

 
 
 
 

ORDINE DEL GIORNO 

1. Verifica del verbale della 21-a seduta dell'Assemblea della Regione Istriana 
2.  

a) Proposta di Delibera sulla sospensione del mandato di membro 
dell'Assemblea della Regione Istriana (Alen Gržinić) 

b) Provvedimento di verifica del mandato di consigliere/ consigliera 
dell'Assemblea della Regione Istriana 

c) Giuramento solenne del consigliere dell'Assemblea della Regione Istriana 

3. Interrogazioni dei consiglieri, proposte e informazioni 
4. Informazione sullo stato della sicurezza sul territorio della Regione Istriana nei primi 

nove mesi del 2023. 
5. Informazione sull'attività dell'Aeroporto di Pola 
6. Bilancio della Regione Istriana per il 2024 e proiezioni per il 2025 e il 2026 
7. Proposta di Delibera sull'esecuzione del Bilancio della Regione Istriana per il 2024 
8. Proposta di Delibera sul piano pluriennale di pareggio del Bilancio della Regione 

Istriana per il 2024 e proiezioni per il 2025 e il 2026 
9. Proposta di Programma del fabbisogno pubblico nello sport della Regione Istriana 

per il 2024  
10. Proposta di Programma dei fabbisogni pubblici nello sport scolastico della Regione 

Istriana per il 2024  
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11. Proposta di Programma dei fabbisogni pubblici nella cultura tecnica della Regione 
Istriana per il 2024,  

12. Proposta di Conclusione sul consenso alla proposta di Piano finanziario dell'Autorità 
regionale per le strade della Regione Istriana per il 2024 e proiezioni per il 2025 e il 
2026 

13. Proposta di Delibera sull'approvazione del Piano operativo delle attività del Piano per 
la salute e il benessere sociale della Regione Istriana per il 2024 

14. Proposta di Delibera sulle II modifiche e integrazioni della Delibera sull'assetto e le 
competenze degli organi amministrativi della Regione Istriana 

15. Proposta di Delibera sulla concessione del consenso alla Delibera del Consiglio di 
amministrazione dell'Ospedale generale di Pola sul trasferimento dei diritti di 
proprietà degli immobili all'Università istriana di scienze applicate, a titolo gratuito 

16. Proposta di Delibera sulla concessione del consenso alla Delibera del Consiglio 
d'amministrazione dell'Università istriana di scienze applicate sull'accoglimento del 
dono dell'immobile 

17. Proposta di Delibera di premiazione dei campioni statali - alunni delle scuole 
elementari e medie superiori 

18. Proposta delle II Modifiche e integrazioni del Bilancio della Regione Istriana per il 
2023 

19. Proposta delle II Modifiche e integrazioni del Programma del fabbisogno pubblico 
nello sport della Regione Istriana per il 2023 

20. Proposta delle Modifiche del Programma dei fabbisogni pubblici nello sport scolastico 
della Regione Istriana per il 2023 

21. Proposta di Conclusione sul consenso alla proposta delle Seconde modifiche e 
integrazioni del Piano finanziario dell'Autorità regionale per le strade della Regione 
Istriana per il 2023 

22. Proposta di Regolamento sull'utilizzo dei mezzi del Fondo per lo sviluppo 
dell'agricoltura e dell'agriturismo dell'Istria 

23. Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni della Delibera di istituzione della 
Consulta dei giovani della Regione Istriana 

24. Proposta di Programma di lavoro della Consulta dei giovani per il 2024 
25. Proposta di Delibera sull'approvazione del Programma di costruzione dei sistemi di 

irrigazione pubblica sul territorio della Regione Istriana per il 2024 
26. Proposta di Delibera sull'approvazione del Programma di manutenzione del Sistema 

d'irrigazione pubblica Porto Cervera - Bassarinca per il 2024  
27. Proposta di Delibera sull'approvazione del Programma di manutenzione del Sistema 

d'irrigazione pubblica Valtura per il 2024  
28. Proposta di Delibera sulla concessione del consenso alla Delibera dell'Istituto 

formativo di sanità pubblica della Regione Istriana sulla proposta di ampliamento 
dell'attività dell'ente  

29. Proposta di Programma delle misure per mantenere e attrarre risorse umane negli 
istituti sanitari pubblici e nelle case per anziani della Regione Istriana  

30. Proposta di Delibera sulla concessione del consenso alla Delibera delle Case della 
salute dell'Istria sul trasferimento del diritto di proprietà a titolo gratuito, mediante atto 
di donazione a favore del Comune di Sanvincenti  

31. Proposta di Regolamento sui criteri di finanziamento e sul procedimento di adozione 
del programma del fabbisogno pubblico nello sport scolastico della Regione Istriana   

32. Proposta di Delibera sull'ammontare dell'imposta di soggiorno per il 2025  
33. Proposta di Delibera sulla nomina la Commissione per la tutela dei diritti dei pazienti 

sul territorio della Regione Istriana 
34. Proposta di Delibera sull'introduzione della tesoreria 
35. Proposta di Delibera sull'approvazione del "memorandum d'intesa e cooperazione" 
36. Proposta di Delibera sulla modifica della Delibera d'istituzione dell'Autorità portuale di 

Parenzo 



7 
 

37. Proposta di Delibera sulla modifica della Delibera d'istituzione dell'Autorità portuale di 
Rabac (Porto Albona) 

38. Proposta di Delibera sulla modifica della Delibera d'istituzione dell'Autorità portuale di 
Pola 

39. Proposta di Delibera sulla modifica della Delibera d'istituzione dell'Autorità portuale di 
Rovigno 

40. Proposta di Delibera sulla modifica della Delibera d'istituzione dell'Autorità portuale di 
Umago-Cittanova 

41. Proposta di Delibera sul consenso alla Delibera del Consiglio di amministrazione 
dell'Ospedale generale di Pola sul trasferimento del diritto di proprietà a titolo gratuito 
a favore della Regione Istriana per gli immobili alla  p.c.n. 663/9, p.c.n.664, p.c.n. 
665/1, p.c.n. 622/1, p.c.n. 622/2, p.c.n. 663/7, p.c.n. 661/2, p.c.n. 665/2, p.c.n.666/11, 
2230/3470 parte della p.c.n. 661/1, 7625/9625 parte della p.c.n. 663/1, p.c.n.1261/9 
ZGR., p.c.n.1261/5 ZGR., p.c.n.6220/7, p.c.n.6221/2, p.c.n. 6220/13, p.c.n.1261/11 
ZGR., p.c.n. 6220/8 e p.c.n. 6221/1, tutte nel c.c. di Pola 

42. Proposta di Delibera sull'acquisizione del diritto di proprietà a titolo gratuito mediante 
atto di donazione a favore della Regione Istriana per gli immobili alla p.c.n. 663/9, 
p.c.n.664, p.c.n. 665/1, p.c.n. 622/1, p.c.n. 622/2, p.c.n. 663/7, p.c.n. 661/2, p.c.n. 
665/2, p.c.n.666/11, 2230/3470 parte della p.c.n. 661/1, 7625/9625 parte della p.c.n. 
663/1, p.c.n.1261/9 ZGR., p.c.n.1261/5 ZGR., p.c.n.6220/7, p.c.n.6221/2, p.c.n. 
6220/13, p.c.n.1261/11 ZGR., p.c.n. 6220/8 e p.c.n. 6221/1, tutte nel c.c. di Pola, di 
proprietà del Ospedale generale di Pola 

43. Proprietà di delibera sulla modifica e integrazione dell'attività della Scuola per il 
turismo, l’ospitalità e il commercio Pola 

 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE konstatira da je Dnevni red jednoglasno usvojen. Prelazi na prvu 
točku dnevnog reda. 

 
Ad -1. 

Verifikacija zapisnika sa 21. sjednice Skupštine Istarske županije 
 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu te kako nema prijavljenih daje točku na glasanje.  
 
Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije jednoglasno verificira 

  Zapisnik sa 21. sjednice Skupštine Istarske županije. 
Ad -2. 

a) Prijedlog Odluke o stavljanju mandata člana Skupštine Istarske županije u 
mirovanje (Alen Gržinić) 

b) Rješenje o verifikaciji mandata vijećnika/vijećnice Skupštine Istarske županije 
c) Svečana prisege vijećnika Skupštine Istarske županije 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE napominje da je vijećnik Alen Gržinić svoj mandat stavio u 
mirovanje pa moli predsjednicu Mandatno-verifikacijske komisije, Mariju Kadoić-Balaško da 
podnese izvješće: 
MARIJA KADOIĆ-BALAŠKO navodi da je Mandatno-verifikacijska komisija, na sjednici 
održanoj dana 07. prosinca 2023. godine, utvrdila sljedeće činjenice: 
 

 
Vijećnik Alen Gržinić je dana 21. studenoga 2023. godine dostavio predsjednici Skupštine 
Istarske županije pismeno kojim stavlja u mirovanje mandat člana Skupštine Istarske županije 
iz osobnih razloga. 
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Slijedom navedenog, Mandatno-verifikacijska komisija utvrđuje sljedeći akt: 
 

ODLUKU 
o stavljanju mandata člana Skupštine Istarske županije u mirovanje 

 
 

Ovom Odlukom utvrđuje se da vijećniku Alenu Gržiniću miruje mandat u Skupštini Istarske 
županije iz osobnih razloga. 
 
Istarski demokratski savez je dana 30. studenog 2023. godine predsjednici Skupštine Istarske 
županije uputio dopis kojim utvrđuju da će dosadašnjeg vijećnika Alena Gržinića u Skupštini 
Istarske županije zamijeniti Lea Štifanić iz Poreča, Dvigradska 8, kandidatkinja Koalicije IDS-
ISU-ZELENI  pod brojem 33. na kandidacijskoj listi Koalicije IDS-ISU-Zeleni za lokalne izbore 
2021. godine. 
 
Slijedom navedenog, Mandatno verifikacijska komisija utvrđuje 
 

 
RJEŠENJE 

o verifikaciji mandata vijećnika Skupštine Istarske županije 
 

I. 
Umjesto vijećnika Alena Gržinića verificira se mandat vijećnice Skupštine Istarske 

županije LEE ŠTIFANIĆ. 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje predsjednici Mandatno-verifikacijske komisije te 
konstatira da je donesena Odluka o stavljanju mandata vijećnika u mirovanje i verificira se 
mandat novog vijećnika.  
Molim novu vijećnicu da ustane kako bi položila svečanu prisegu, pročitat ću prisegu na 
hrvatskom i talijansko, a nakon toga ćete odgovoriti riječju „PRISEŽEM“ ili „LO GIURO“. 
 

"Prisežem da ću prava i obveze člana/članice Skupštine Istarske županije obavljati savjesno 

i odgovorno, radi gospodarskog, kulturnog i socijalnog probitka Istarske županije i da ću se u 

obavljanju dužnosti člana/članice Skupštine Istarske županije pridržavati Statuta Istarske 

županije te da ću štititi i promicati regionalne osobitosti Istre."  

 

„Giuro che svolgerò coscienziosamente e con responsabilità l'incarico derivatomi dai diritti e 

doveri di membro dell'Assemblea regionale, per lo sviluppo economico, culturale e sociale 

della Regione Istriana, che mi atterrò allo Statuto della Regione Istriana nell'espletamento dei 

miei doveri di membro, e che tutelerò e affermerò le peculiarità dell'Istria.“ 

 

LEA ŠTIFANIĆ, IDS prisežem. 

 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE Čestita novoj vijećnici. Sada vijećnica može pravovaljano 

sudjelovati u sjednici Skupštine.  

 

  
Ad -3. 

Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije  
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi da je prva na redu vijećnica Ivana Špadijer.   
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IVANA ŠPADIJER, IDS pozdravlja sve prisutne te ističe da ima danas 2 pitanja. Prvo se odnosi 
na resor pročelnika Pinzana, kada će biti raspisan natječaj za ravnatelja Centra za razvoj 
ribarstva i akvakulture IŽ?  
Drugo pitanje je za pročelnicu Percan, imamo li konačne podatke o upisanim učenicima u srednje 
škole u Istarskoj županiji, te kako stojimo u odnosu na lani? Raspolažemo li podacima vezano 
za prvašiće ove godine te ima li razlike od prošle godine? 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE poziva pročelnika Ezia Pinzana, izvolite.  
 
DR. SC. EZIO PINZAN pozdravlja sve prisutne te podsjeća da smo na prošloj sjednici 
Skupštine donijeli Odluku o promjeni Statuta Centra te sukladno tome u mogućnosti smo 
raspisati natječaj za imenovanje ravnatelja. Moramo paziti da nakon donošenja Prijedloga 
Odluke o odabiru, ta ista Odluka ide na Skupštinu, stoga moramo paziti na datum raspisivanja 
natječaja jer ne smije proći više od 30 dana od jedne sjednice Skupštine do druge. Planiramo 
natječaj raspisati u 1. mjesecu kako bismo onda na slijedećoj Skupštini mogli imenovati 
ravnatelja.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ pročelnici Percan, izvolite.  
 
PATRICIA PERCAN navodi da su podatci upisa gotovi te su svi dostupni na aplikaciji 
Ministarstva znanosti, e-Rudniku. Što se tiče srednjih škola, nema nekakvih većih odstupanja u 
odnosu na prošlu godinu. Imamo porast broja upisanih učenika u obrtničke škole, znači nešto 
manje u gimnazije i više u strukovne. U osnovnim školama imamo blagi porast broja učenika, 
jedan razred odnosno 30-tak učenika više nego prošle godine.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE upitala je vijećnicu da li je zadovoljna s odgovorom, ukoliko je, 
daje riječ slijedećem vijećniku, Marku Ferencu, izvolite.  
 
MARKO FERENAC, SDP postavlja pitanja vezano za zdravstvo odnosno za funkcioniranje 
Opće bolnice Pula. Svakodnevno svjedočimo masovnim odlascima zdravstvenog osoblja iz 
bolnice, nedavno je otišlo 6 radiologa, dječjeg kirurga već godinama nemamo, a sa svih odjela 
nam nedostaje medicinsko osoblje odnosno medicinske sestre. Sve je to rezultat loše 
organizacije rada. Susrećemo se i s time da djelatnici masovno odlaze na bolovanje zbog 
mobinga. Paralelno, s druge strane imamo možda i najbolje uvjete rada što se tiče 
opremljenosti. Sada se na preglede čeka i godinama, nekad je bilo mjesecima. Javlja se pitanje 
što se može napraviti i zašto je tome tako? Liječnici su bili voljni raditi i prekovremene sate da 
se liste čekanja za specijalističke preglede smanje, međutim to im se ne odobrava. Pitanje glasi 
što se konkretno misli napraviti po pitanju organizacije posla i narušenih međuljudskih odnosa u 
Pulskoj bolnici? 
Hitni medicinski trakt je prekrcan, ljudi čekaju po 7 sati da bi ih se uopće primilo. Samo 50 
metara dalje od samog hitnog trakta, stoji hitna medicinska služba u Puli u kojoj bi se trebali 
zbrinuti oni koji su „manje hitni“. Međutim, ona je godinama zaključana i u njoj se ne 
zbrinjavanju pacijenti nego se svi šalju na objedinjeni hitni bolnički prijem. Na taj isti hitni prijem, 
gdje su svi mještani naše županije, čeka se satima. Zašto je zgrada hitne zatvorena za građane 
i zašto se sve šalju u hitni bolnički prijem, a znamo da se ona financirala upravo iz sredstava 
Istarske županije? 
U Istarskim domovima zdravlja, novim Pravilnikom o radu uveden je članak koji definira da 
djelatnici, bez ravnatelja, ne smiju javno iznositi uvjete rada. Gdje smo došli, da djelatnici više 
nemaju pravo glasa i reći što im u radu smeta.        
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ pročelnici Antić. 
 
DR. GORDANA ANTIĆ pozdravlja sve prisutne te se zahvaljuje na pitanju. U Općoj bolnici 
Pula, još 17 dana osnivač je Istarska županija i nekako je cijela ova godina ličila na tranziciju 
odnosno prelazak u ruke Republike Hrvatske. Imali smo sastanke s Ministrom, koji je nama 
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konkretno rekao da se ne moramo brinuti za osoblje Općih bolnica nego da se brinemo kako 
ćemo naći kadar za naše Domove zdravlja i Zavode. Ministar je i sam rekao da ako do nove 
godine ne skrati liste čekanja za ultrazvuk da će sam dati ostavku pa se iz tog razloga sada 
ubrzano sklapaju ugovori s privatnicima koji to brzinski obavljaju. Što se tiče međuljudskih 
odnosa, od 1600 liječnika koji su anketirani, a koji su otišli ili bi otišli, kao razlog broj 1 za 
odlazak su naveli međuljudske odnose, pod 2 je napredovanje i doškolovanje a pod 3 je plaća. 
Mi imamo jako dobre uvjete u Općoj bolnici Pula i slažem se s Vama da vrhunski izgleda i 
imamo dobru opremu. Prošle smo godine radili anketu, pristupilo je 78 djelatnika (bivših i 
sadašnjih) i dobili smo rezultate te o tome obavijestili ravnateljicu. Isto tako smo ponudili 
odgovarajuća moguća rješenja ali nije ništa dogovoreno. Iza toga smo imali problem i na 
pedijatriji i također smo anketirali djelatnike i ponudili pomoć i moguća rješenja međutim od nas 
to nije traženo odnosno zamoljeni smo da dalje ne interveniramo. Dječja kardiologinja je bila na 
bolovanju 6 mjeseci kao i sadašnja dogradonačelnica koja je bila 9 mjeseci a razlog bolovanja 
su navele da je mobing. Znači to već traje neko vrijeme, nije od jučer, a ja osobno nisam mogla 
učiniti puno po tom pitanju.  
Što se tiče hitnog trakta, moram skrenuti pozornost na zdravstvenu ustanovu i radno vrijeme. 
Svi Domovi zdravlja i sve ambulante, nekih 25 posto ambulanti je unutar Domova zdravlja 
drugo su sve zakupci odnosno privatno je. Privatno i javno nije odvojeno. Ti privatnici dobiju 
novac za ne raditi, sve što rade taj novac potroše i nisu stimulirani za više raditi. Zakon o 
ustanovama je takav da njihovo radno vrijeme je svaki dan od 7 do 19, iz toga proizlazi da bi 
hitna trebala biti do 19 sati prazna jer bi svi trebali potražiti svoje liječnike jer su oni partner 
doktori i za to dobiju 5 posto paušalno dodatno da bi pokrivali jedan drugoga, jedan do podne, 
jedan popodne. To funkcionira kako funkcionira jer nam je jedan dio primarne zdravstvene 
zaštite privatan. Nisu stimulirani da rade, jer u svijetu se dobiva po učinku a naši dobivaju 
unaprijed paušalno i sve što rade manje potroše i dobiju manje.  
O zgradi hitne o kojoj ste pričali, pretpostavljam da mislite na Zavod za hitnu medicinu, ustroj 
svakog Zavoda je takav od 2011., da zbrinjavaju pacijente po pozivu na intervenciji i one koji im 
se obrate, to je takozvani prostor za reanimaciju. Dakle ne za „manje hitna stanja“ nego za 
najhitnija stanja. Oni po ustroju nemaju pravo i nemaju mogućnost preko HZZO-a napisati niti 
jednu uputnicu za laboratorij niti jednu uputnicu za rendgen. Danas nitko više ne radi s dvije 
ruke bez dodatne dijagnostike. Znači dijagnostika je nemoguća. Pa Vam iz toga izlazi ako sam 
ja pacijent, ja neću doći tamo gdje ne mogu dobiti dijagnostiku nego idem tako gdje ću dobiti 
dijagnostiku s time da dobih 70 posto pacijenata dolaze na hitni trakt a ne bi trebali doći ali ljudi 
u tom trenutku vjerojatno nemaju gdje dalje doći odnosno očekuju uslugu brže dobiti. Sam 
Zavod za hitnu odnosno ta ispostava Pula, to je jedna od 7 ispostava, ima 2 tima, dnevno i po 
16 intervencija, svaka Vam je minimalno sat vremena do 2 a sve infarkte se vozi odmah za 
Rijeku pa i one koji se dogode u Općoj bolnici Pula. To Vam znači da oni ako idu za Rijeku, 
nema ih natrag 4 i pol sata. To jesu složene stvari ali problem jest hitnog trakta da dolaze 
pacijenti koji nisu hitni. Kada su se formirali Zavodi za hitnu, trebali su se formirati, to je bio i 
plan cijele reforme zdravstva koja je tu stala, Centri obiteljske medicine, koji bi radili kroz 24 
sata i dolazili bi pacijenti s akutnim stanjima. To nikad nije zaživjelo jer se KoHOM, Koordinacija 
obiteljskih liječnika, pobunila. Sada ih više nema i sada je to nemoguća misija.    
Za Domove zdravlja i Pravilnike o radu, oni su usklađeni s trenutnim Zakonom o radu, a stavka 
stoji u svim ustanovama ista, a to je da radnici ne mogu javno istupati. Po Statutima jedino 
ravnatelj je ovlašten istupati i zastupati svaku Ustanovu. Oni imaju ili organizirano radničko 
vijeće ili mogu putem sindikata. Imaju isto tako svog predstavnika u vijeću i sve svoje potrebe i 
primjedbe izgovoriti i reći kao i svom voditelju i to se dalje bilo na stručnom kolegiju, bilo na 
upravnom vijeću, diskutira. Da radnici istupaju bi bila čista anarhija da svaki dan izlaze i pričaju 
što se dešava u ustanovi.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ vijećniku Muhamedu Muratagiću. Izvolite.  
 
MUHAMED MURATAGIĆ, IDS pozdravlja sve prisutne te postavlja pitanje za pročelnicu 
Upravnog odjela za prostorno uređenje, s obzirom da je novi Zakon o prostornom uređenju i 
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gradnji stupio na snagu već 6 mjeseci u kojoj je fazi Izmjena i dopuna prostornog plana za 
Istarsku županiju?  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE poziva pročelnika Radolovića, koji je nadležan za ovu temu, 
izvolite.  
 
DR. SC. MIRKO RADOLOVIĆ pozdravlja sve te navodi da je nositelj izrade prostornog plana 
Upravni odjel za održivi razvoj a stručni izrađivač je Zavod za prostorno uređenje Istarske 
županije. Poslani su zahtjevi prema tijelima da daju svoje zahtjeve vezno za izradu Prostornog 
plana, to je poslano na 90 adresa i dobili smo 46 odgovora i trenutno su u fazi analize. Što se 
tiče Strateške procjene utjecaja na okoliš, donesena je Odluka o sadržaju Strateške studije i 
imenovano je povjerenstvo i paralelno s izradom prostornog plana izrađivati će se i Strateška 
studija. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE poziva slijedećeg vijećnika Maria Bratulića, izvolite.  
 
DR.sc. MARIO BRATULIĆ, HDZ navodi da ima pitanje za župana. Trenutno smo u vremenu 
promocije studenata, spominju se razne nagrade i natjecanja koja su bila kroz godinu. S 
obzirom da smo županija izvrsnosti, kada ćemo strukturno i dugotrajno riješiti problem za 
nadarene učenike i njihove mentore i na koji način? 
 
ŽUPAN pozdravlja sve prisutne te se zahvaljuje na pitanju. Pitanje školstva i jednog 
kvalitetnijeg kurikuluma je nešto što se proteže duži niz godinama. Često imamo prilike govoriti 
s našim nagrađenim učiteljima koji imaju odlične rezultate na državnoj razini, jednako tako i s 
učenicima i studentima. Mogu prihvatiti Vašu inicijativu da unutar našeg Upravnog odjela 
razmotrimo koliko bi mi kao Županija, jedinica regionalne samouprave, mogli na to utjecati, ali 
znate svi skupa kad je u pitanju obrazovanje da je to jedan miks gdje smo mi osnivači srednjih 
škola i nekoliko osnovnih ali s druge strane kad govorimo i o učiteljskom kadru i razini plaća i 
materijalnih prava i programa bez nadležnog ministarstva nije moguće autonomno odlučivati. 
Slažem se s Vama da ponekad se stječe dojam da se bavimo samo problematičnom djecom, 
što god taj pojam značio, dok su oni nadareni na neki način zapostavljeni. Prihvaćam Vašu 
inicijativu zajedno s Upravnim odjelom, razmotrit ćemo što se može učiniti. Znate da smo uveli 
građanski odgoj, da potičemo zavičajnu nastavu ali vjerujem da tu postoji i prostora za 
napredak pa ćemo Vas o istome informirati.    
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE poziva slijedećeg vijećnika, Zdenko Pliško, izvolite.  
 
ZDENKO PLIŠKO, ISU postavlja dva pitanja o kojima je već bilo riječ na prethodnim sjednicama 
Skupštine. Prvo pitanje se odnosi na nedavno konstituirano Povjerenstvo za zaštitu prava starijih 
osoba u Istri, koje će aktivnosti biti u fokusu rada tog Povjerenstva? Drugo pitanje vezano je za 
pravnu pomoć starijih osoba, koji je broj starijih osoba kojima je pružena pravna pomoć? 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi da s obzirom da je to savjetodavno tijelo Skupštine 
pismeno bismo Vam uputili odgovor a što se tiče drugog pitanja župan će odgovoriti. 
 
ŽUPAN zahvaljuje na pitanju, te navodi kako trenutno nema točne podatke koliko je bilo poziva, 
s toga moli da vijećniku dostavi pisani odgovor s traženim podacima.     
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE poziva sljedećeg vijećnika, Renato Kalac, izvolite.  
 
RENATO KALAC, MOŽEMO! pozdravlja sve te naglašava da ima inicijativu vezano za HŽ. 
Svjedoci smo problema koji se ovih dana vrti po medijima a to je vozni red HŽ-a. HŽ se opravdava 
za nastalu situaciju ali nema neku volju da problem riješi. Možemo li išta učiniti po pitanju 
prilagodbe voznog reda vlakova koji prometuju na području naše županije a naročito su vezani 
za naše učenike? 



12 
 

Svjestan sam činjenice da su nam ograničene mogućnosti vezano za utjecaj na Hrvatske 
željeznice, ali predlažem da Istarska županija učini dodatan napor i provede određene aktivnosti 
u pokušaju da se prilagodi vozni red vlakova potrebama naših učenika i naših stanovnika. 
Predlažemo da Istarska županija javno podrži zahtjeve naših građana i da kao najviše 
predstavničko tijelo u direktnom kontaktu s HŽ-om a po potrebi i preko nadležnog ministarstva 
da svoj puni doprinos rješavanju ovog važnog problema.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE poziva zamjenika župana da odgovori na pitanje.   
 
TULIO DEMETLIKA pozdravlja sve prisutne te se zahvaljuje vijećniku na inicijativi. Mi smo dobili 
jedan dopis prije nekih 2 mjeseca da će se vozni red vlakova promijeniti na relaciji Pula-Lupoglav, 
Lupoglav-Pula. Razmatrajući predložene njihove varijante te varijante nisu odgovarale nikako 
zadovoljavanju potreba naših korisnika, najveći broj se odnosi na učenike. Kada su pristupili 
10.12. s novim voznim redom, kada su roditelji na to reagirali, mi smo odmah stupili u kontakt s 
predstavnicima HŽ-a i dogovorili da se napravi jedna dodatna analiza zajedno s našim Upravnim 
odjelom za obrazovanje i Upravnim odjelom za održivi razvoj. Ta analiza bi trebala bit već možda 
idući tjedan gotova. Oni su zbog uvjeta na terenu mijenjali vozni red odnosno vlak više ne može 
voziti onom brzinom kojom je vozio prije pa se s toga brzina putovanja smanjuje. Nemoguće je s 
tim vlakovima i tim posadama postići da djeca iz Pule za Pazin i svih mjesta po putu kao i iz onih 
iz Pazina za Pulu, ne mogu stići na vrijeme. Prijedlog je da se uvede treći vlak s trećom posadom, 
da se uspostavi ta treća linija iza ovih zimskih praznika. Tim trećim vlakom bi se dogovorio vozni 
red da sva djeca mogu na vrijeme doći u školu. Do sada su djeca u popodnevnu smjenu kasnili 
15 minuta. Molim za strpljenje, u dogovorima smo i mislimo da ćemo s HŽ-om to uspjeti riješiti.    
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ vijećniku Daniele Kumaru, izvolite.   
 
DANIELE KUMAR, IDS pozdravlja sve te navodi da bi prije nego što postavi pitanje htio čestitati 
pročelnici Antić na svemu što čini za našu Istarsku županiju. Županija je osigurala sredstva za 
produženi boravak za učenike razredne nastave u školama čiji je osnivač a koje se nalaze na 
područjima manje razvijenih jedinicama lokalne samouprave. Koliko je škola obuhvaćeno, te 
koliki je to broj djece, hoće li se i u 2024. godini nastaviti taj projekt? 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ pročelnici Percan.  
 
PATRICIA PERCAN navodi da imamo 25 osnovnih škola, većina je škola koje se nalaze u 
području koje ima manju vrijednost BDP-a po stanovniku. Sufinanciramo produženi boravak u 
iznosu od 50 posto i naravno svi učenici tih škola su uključeni, ovog momenta ne znam točan 
broj ali vam mogu poslati dopunu pisanim odgovorom. I planiramo sufinancirati i dalje.   
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE ističe da će se pisanim putem upotpuniti odgovor vijećniku. 
Poziva slijedeću vijećnicu, Terezu Banić, izvolite.  
 
TEREZA BANIĆ, IDS navodi da je u utorak župan izvršio primopredaju mobilnog mamografa 
Istarskim domovima zdravlja te je isti financiran od strane Istarske županije. Zanima nas kada se 
planira krenuti s radom mamografa te postoji li neki plan prijave?   
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ županu da odgovori na pitanja.  
 
ŽUPAN se zahvaljuje na pitanju te potvrdno odgovara da je mamograf predan Istarskim 
domovima zdravlja. Dugo smo pričali o mobilnom mamografu, potrebno je bilo provesti postupak 
javne nabave i konačno je isporučen i isti je financirala Istarska županija. Preuzimanjem 
mamografa potrebno je odraditi i edukaciju jer to nije isti kao i onaj što se koristi u ustanovama. 
Osnovna ideja je bila da mamograf bude čim pristupačniji tim korisnicama. Znate da postoji 
Nacionalni plan ranog otkrivanja raka dojke, te isto Županijski plan gdje se pozivi šalju od 45 
godine. Nakon što Istarski domovi zdravlja naprave plan, mislim da će sredinom mjeseca siječnja 
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on biti u funkciji i kao što je rekao voditelj gospodin Elvis Černeka, najprije bi se krenulo od 
sjeverne Istre, Novigrad, Bujština, pa prema jugu. Vjerujem da će biti odaziv veći i ovom prilikom 
pozivam sve žene da se odazovu i ako se na vrijeme otkrije, izlječiv je i ne bi smjela biti bolest 
od koje se umire.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE poziva vijećnika Miloša Bajića, izvolite.  
 
MILOŠ BAJIĆ, IDS navodi da ima dva kratka pitanja, jedno vezano za alternativne pravce 
prometa što se tiče ceste Buzet-Ponte porton? Druga stvar, kako napreduje postavljanje lifta u 
žutoj školi u Puli i  hoće li to biti jedina investicija ili se planiraju i daljnje investicije? 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ ravnatelju ŽUC-a, Davidu Stankiću. 
 
DAVID STANKIĆ, ŽUC pozdravlja sve prisutne te navodi da je bitno napomenuti da se radovi 
izvode na državnoj cesti, gdje je upravitelj Hrvatske ceste i oni su zaduženi i za alternativne 
pravce. Trenutni alternativni pravac je preko županijskih cesta odnosno preko Motovuna, 
Karojbe, Tićana do Ponte portona i to će biti i službeni alternativni pravac do kraja radova. Ujedno 
je to jedini pravac koji može prihvatiti strukturu i tu količinu prometa sa državne ceste. Što se tiče 
ostalih alternativnih pravaca, makar to nije pravi termin, to su ceste koje može koristiti lokalno 
stanovništvo, lokalna cesta 50051 u dolini Mirne koja je trenutno zatvorena. Zatvorena je jer se 
preko nje odvijao preveliki i ne adekvatan promet prelio po istoj, pa se sada radi na sanaciji ceste. 
Radovi idu po planu i ta cesta je u planu da se otvori najkasnije 15.01. sukladno ugovoru, možda 
i prije ovisno o vremenskim uvjetima. Sanacija se provodi na 2 mosta, 2 objekta i još 6 propusta 
na toj cesti i jedan nasip u dužini cirka 200 metara, dosta obuhvatni radovi. Osim toga mogu Vas 
izvijestiti da je s jučerašnjim danom potpisan sporazum između Županijske uprave za ceste i 8 
jedinica lokalne samouprave, odnosno 4 grada, Buje, Buzet, Novigrad, Umag, općine Brtonigla, 
Grožnjan, Motovun, Oprtalj te Turistička zajednica Istarske županije, Turistička zajednica grada 
Umaga, Aminess d.d. i Valamar Riviera d.d. kojim će supotpisnici sporazuma sufinancirat 
polaganje asfaltnog sloja na djelu predmetne ceste, ceste 50051, to je dionica od naselja Kortina 
odnosno mosta Kortina do Livada. Faza 1 je dionica od naselja Antonci do Livada, ti radovi su 
startali i za sada idu po planu.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE poziva pročelnicu Percan da odgovori na drugo pitanje vijećnika, 
izvolite.  
 
PATRICIA PERCAN navodi da su radovi na ugradnji dizala gotovi, sutra je primopredaja 
zapisnika i radovi su okončani. Ugrađena su 3 dizala za sve 3 škole koje su smještene u žutoj 
zgradi. Zgrada je kao što znate, ogroman kompleks i mi smo proteklih godina nastojali obnoviti 
prvenstveno unutarnje prostore, učionice i zamijeniti stolariju. Prije 2 godine smo u 2 faze obnovili 
kompletnu stolariju vanjsku i ono što nam sad slijedi je uređenje suterena. Postoje zahtjevi škola 
i drugih te ćemo naravno sukladno dobivenim sredstvima za ovu godinu donijeti konačnu odluku. 
Mi svake godine interveniramo u toj zgradi u većem ili manjem obimu.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE poziva slijedećeg vijećnika, Fedora Kompasa, izvolite.    
 
FEDOR KOMPAS, MOŽEMO! navodi da ima jedan prijedlog vezano za kockanje. Kockanje 
postaje sve veći javnozdravstveni problem koji rezultira razvojem niza društveno socijalnih i 
zdravstvenih posljedica za pojedinca i društvo. U Hrvatskoj, između 50 i 100.000 građana ima 
ozbiljnije simptome ovisnosti o kocki a pola milijuna ih je direktno ili indirektno zahvaćeno 
problemima vezanim uz tu aktivnost. Veliki je broj adolescenata koji svakodnevno upražnjavaju 
kocku na neki minimalni iznos te u populaciji mladih 13 posto njih je pod rizikom. Podatci izneseni 
na okruglom stolu održanom u Hrvatskom saboru u studenom, pokazuju da je 20 posto 
populacije zahvaćeno kockom, na mjesečnoj razini. Bilježi se veliki porast ovisnosti u igrama na 
sreću i klađenju a to je posljedica toga što smo bombardirani različitim reklamama, kojima nema 
nikakvih ograničenja i svi to gledaju uključujući i djecu. Berlinska vlada donijela je zabranu 
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reklamiranja kladionica i kockarnica na televiziji od 1. srpnja ove godine. Smatram da bi takav 
Zakon bilo potrebno donijeti i u Hrvatskoj. Stoga Vas pozivam da se obratite svojim stranačkim 
kolegama koji sjede u Vladi i Saboru, te da lobirate kod njih kako bi se donio Zakon kojim bi se 
zabranilo reklamiranje klađenja i kockanja putem javnih medija.  
Kratko pitanje, kakva je trenutna situacija s zgradom Glazbene škole Ivana Matetića-Ronjgova u 
Puli, koja je napuštena iz sigurnosnih razloga 2012. godine, ima li naznaka da će biti ponovo 
otvorena?      
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi da je prvo pitanje odnosno inicijativa prema klubovima, 
to je pitanje i tema iz domene javnog zdravstva i prevencije mentalnog zdravlja i svakako je hvale 
vrijedna te ju pozdravlja. Na drugo će pitanje odgovoriti pročelnica Percan, izvolite.  
 
PATRICIA PERCAN navodi da pretpostavlja da se radi o staroj glazbenoj školi koja se nalazi 
preko puta kazališta. Ta zgrada je u vlasništvu same škole i to je godinama unatrag bio problem 
definiranja kojim putem krenuti. U međuvremenu je došlo do promjene ravnateljice, čelne osobe 
škole i u dogovoru smo s školom i Upravnim odjelom za kulturu da pripremimo projektnu 
dokumentaciju i taj prostor uredimo na način da bude za korištenje i školi ali i da se u njoj odvijaju 
kulturni sadržaji.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE poziva slijedećeg vijećnika, Slaven Boljun, izvolite.  
 
SLAVEN BOLJUN, MOŽEMO! pozdravlja sve te navodi da ima 2 pitanja. Prvo molim župana 
da nas izvijesti o prodaji zemljišta Hidrobaze. U medijima su se pojavile neke oprečne informacije, 
u planu upravljanja državnom imovinom stoji da će biti pravo građenja, pa molimo da nas 
izvijestite o namjerama Ministarstva. Koji je stav izvršne županijske vlasti po tom pitanju jer se 
radi o vrijednom zemljištu neposredno uz more na Hidrobazi u Puli. 
Drugo se pitanje odnosi na jedan bizaran slučaj u Kršanu, drski investitori su kupili poljoprivredno 
zemljište pored turističke zone i sada rade jedan javni pritisak za prenamjenu. Mišljenja sam da 
bi svi mogli biti tako uspješni poduzetnici da kupimo šumsko za 5 eura i onda ga kasnije 
prodajemo u građevinsko, turističko. Oni su u medijima izjavili da su dobili dozvolu županije za 
neki put, pa molim pročelnicu Upravnog odjela za prostorno da nas izvijesti ako ima saznanja o 
tome, može i pisani odgovor. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ županu.  
 
ŽUPAN navodi da Skupština društva Brijuni rivijera d.o.o. o ovim medijskim natpisima nije 
raspravljala. Prema tome mogu Vam samo reći ono što sam ja uspio pročitati. Što se tiče mog 
stava, on je od početka jasan, mislim da je potrebno napraviti sve kako bi se bivša vojna područja 
stavila u funkciju. Ona kao takva su zapuštena i naprosto nikome ne donose nikakvu korist, čak 
određena područja poput konkretno Muzila su toliko devastirana da poprilično široka stabla rastu 
iz postojećih prometnica. O tome nitko ne skrbi i mislim da je to velika šteta, ne samo za grad 
Pulu već čitavu Istarsku županiju, pa i Hrvatsku. Moj stav je vrlo jasan, mislim da institut prava 
građenja ipak daje određene mehanizme vlasniku da upravlja procesom. Prodaja je svi znamo 
jednom kad prodate, vlasnik upravlja time na svoj način. Prostorni planovi su doneseni, ono što 
je moj stav sada i kad sam bio gradonačelnik, je da uređena javna plaža Hidrobaze ne može biti 
predmetom natječaja. Dakle taj dio pomorskog dobra treba biti dostupan široj javnosti. Nadam 
se da će nakon 20 godina, od kada se priča o tom projektu, da će se konačno i pomaknuti s 
mrtve točke. Bio je raspisan jedan ne obvezujući javni poziv gdje su se tada prijavile 2 tvrtke, to 
je možda bilo 2015. godine. Nakon toga obvezujući poziv nije nikad raspisan i o tome odlučuje 
konkretno država. To nije u vlasništvu Brijuni rivijera d.o.o. i mi o tome ne odlučujemo već je to 
državna imovina i imovina resornog Ministarstva. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE poziva pročelnicu Ivanu Mihalić Fabris da odgovori na drugo 
pitanje.  
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IVANA MIHALIĆ FABRIS odgovara da će se pisano očitovati vijećniku na pitanje.  
 
SLAVEN BOLJUN, MOŽEMO! suglasan je da se dostavi pisani odgovor. Slaže se da je to jedno 
područje koje je jako važno i o kojem treba pričati i zato treba to jasno građanima približiti. Naš 
prijedlog je bio da se na ovoj Skupštini po uzoru na točku o informaciji Zračne luke Pula, stavi i 
informacija o tvrtki Brijuni rivijera d.o.o. s obzirom da županija ima 35 posto udjela u toj tvrtki.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje vijećniku, te poziva slijedeću vijećnicu Koviljku Aškić.          
 
KOVILJKA AŠKIĆ, nezavisna ističe da je htjela postaviti pitanje koje je postavio vijećnik Kalac 
i dio što je postavio vijećnik Boljun, međutim dotaknula bi se jedne inicijative. Osim voznog reda, 
problem s Hrvatskim željeznicama je puno veći. Ne znam da li ste upoznati da je prije nekoliko 
dana zakazala automatika na pruzi u Vodnjanu, rampa se nije spustila i samo zahvaljujući sreći 
nitko nije nastradao. Isto tako moja inicijativa ide u smjeru da se od HŽ-a traži izvješće o 
servisiranju i stanju signalizacije na pružnim prijelazima. Isto tako ukoliko nije moguće osigurati, 
da se ručno zaštićuju ti važni prijelazi a isto tako i ogledala. Taj pružni prijelaz u Vodnjanu je jako 
nepregledna pruga tako da ne možete uopće i da idete gledati upitno je da li ćete uspjeti proći. 
Shodno tome htjela sam dati jednu inicijativu jer vidimo koliko imamo problema i s cestama, tu 
pohvaljujem Županijsku upravu za ceste koja se zaista u okviru sredstava s kojima raspolaže 
uključuje maksimalno. Inicijativa ide u smjeru da li se razmišlja o osnivaju Odsjeka za promet i 
infrastrukturu, mislim da nam je to jako bitno. Taj odsjek nisam sigurna gdje bi trebao biti 
smješten, da li u Odsjek za gospodarstvo da li Ured župana. Mislim da je to bitno jer zaista netko 
treba strateški razmišljati o infrastrukturi cesta ali i drugim vrstama prijevoza. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE se zahvaljuje vijećnici te navodi da Odsjek takav već postoji, 
unutar Upravnog odjela za održivi razvoj. Dajem riječ zamjeniku župana, izvolite.  
 
TULIO DEMETLIKA se zahvaljuje vijećnici na pitanju te dodaje da pitanje oko željeznica se 
proteže iz vremena kada je i sam bio zastupnik u Saboru. Istarska županija je prošle godine 
organizirala upravo jedan skup na temu obnavljanje istarskih željeznica. 20 godina već pritišćemo 
po temi revitalizacije i obnavljanju istarskih pruga. Od svakog ministra kao i od sadašnjeg 
Butkovića, imamo potvrde da se rade studije, da će se pripremiti dokumentacija. Zajedno s našim 
europarlamentarcem gospodinom Flegom smo provjerili da u svim tim planovima, koji se 
planiraju u Hrvatskoj, te pruge nema, nije ucrtana. Pritisak koji se čini svakodnevno potvrđuje i 
jučerašnji mail, kojim nas poziva HŽ jer bi se krenule raditi analize i studija izvodljivosti za putnički 
promet Lupoglav-Pula odnosno Divača-Pula a druga od Lupoglava do Bršica koja bi bila više 
orjentirana na teretni promet. Neki sitni pomaci se vide ali nažalost nije to dovoljno za ono što bi 
mi htjeli jer smo dokazali upravo da stavljanjem te željeznice u funkciju će se rasteretiti cestovni 
promet od teških vozila a s druge strane doprinositi ćemo smanjenju misija CO2. Postavljanjem 
te pruge u funkciju, razmišlja se o vlakovima na vodik, bila bi to jedna suvremena tehnologija koja 
bi sigurno poboljšala stanje na prijevozu u željeznici.  
Što se tiče prijedloga oko Odsjeka, imamo Odsjek u Upravnom odjelu za održivi razvoj, koji vodi 
računa o prometu kako o cestovnom, tako i pomorskom, avio i željezničkom. Razmatrat ćemo tu 
vašu inicijativu te bi mogli u budućnosti možda još nekog zaposliti s obzirom na zahtjeve koji su 
svaki dan sve veći i veći. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE ističe kako je ova točka za vijećnička pitanja iscrpljena te 
nastavljamo dalje s točkama dnevnog reda, no prije toga konstatiram da su nam se pridružilo još 
6 vijećnika i vijećnica. Drandić, Mikulčić, Bašić, Gregorović-Hrvatin, Komar i Jurman te nas je 
sada 37 a ovdje su i načelnik Policijske uprave istarske, gospodin Klabot te direktorica Zračne 
luke Pula, gospođa Žagar.  
 

Ad. 4. 
Informacija o stanju sigurnosti na području Istarske županije u devet mjeseci 2023. 

godine 
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PREDSJEDNICA SKUPŠTINE poziva načelnika da nas kratko izvijesti o ovoj točci. 
 
ALEN KLABOT pozdravlja sve prisutne te navodi da je izvješće dostavljeno svim 
vijećnicima, ali će se dotaknuti par točaka koje su ključne za stanje sigurnosti u ovih prvih 9 
mjeseci 2023. godine. Možemo zaključiti da je stanje zadovoljavajuće, iako što se tiče 
statistike imamo blago povećanje kaznenih djela i isto tako prekršaja protiv javnog reda i 
mira, no sve je to nekako u granicama s obzirom na novonastalu situaciju vezano za 
Schengen. U prvih 6 mjeseci evidentirano je nešto manje kaznenih djela iako je došlo do 
nekakvog blagog povećanja iz domene imovinskog kriminaliteta. Nemamo ubojstava niti 
teških ubojstava. Značajno smo povećali aktivnosti na suzbijanju zlouporabe droge i to čak 
za 52 posto. Kod organiziranog kriminaliteta imamo smanjenje problematike za 39 posto 
međutim to je sad upravo problem Schengena i ulaska u zemlju, jer je organizirani kriminal 
vezan za nezakonit ulazak i prelazak državne granice. Ono što je bitno je to što taj 
organizirani kriminal nije u smislu da mi imamo nekakve skupine i grupe organizirane koje uz 
uporabu oružja čine nekakva teška kaznena djela već je to drugačije, nije kako se čini. Kod 
javnog reda i mira, s obzirom na 4 milijuna turista koji su bili preko sezone, sve je u 
granicama i zadovoljavajuće. Promet, imamo smanjenje broja poginulih, bili smo u boljoj 
situaciji nego prošle godine, a onda se dogodila jedna prometna, evo sad na Tunelu Učka, s 
3 poginula koja odmah mijenja statistiku. Što se tiče granične policije, tu je ove godine 
ulaskom u Schengenski prostor ukinuto ukupno 11 graničnih prijelaza, 6 cestovnih, 4 
pomorskih i 1 željeznički. Ostali su otvoreni pomorski granični prijelazi u Puli i Umagu te 
teretni granični prijelaz Bršica kao i granični prijelaz u Zračnoj luci Pula. Definitivno je ovim 
načinom rada policije čak i jača kontrola ulaska u zemlju. Radimo ciljane kontrole u 
graničnom prometu, zadovoljan sam načinom rada policije i to je ono što je definitivno 
obilježilo jedan trud svih rukovoditelja da stvarno to pokušamo dovesti na razinu da imamo 
stanje pod kontrolom.  
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE  Grazie signor questore, apro la discussione con la nota 
che non votiamo per questo documento. Dunque, signor Jakovčić, prego. Questore, può 
accomodarsi, magari aspettare tutte le domande, così risponde in un colpo, grazie. Prego 
signor Jakovčić.  
 
IVAN JAKOVČIĆ, IDS Grazie presidentessa, grazie per la parola, ah vicepresidentessa. Mi 
sembra proprio presidentessa. Così la vedo, scusa. Mislim da izvještaj pokazuje nešto što je 
zaista dobro. Živimo u turbulentnim vremenima i stanje sigurnosti zaista, kao što kaže 
načelnik, zadovoljavajuće, može se reći čak i više od toga. Kad govorimo o milijunima ljudi 
koji nas posjećuju s različitim idejama i ambicijama, ne samo da se odmore i zabave. Moram 
reći da živimo u sigurnoj regiji, sigurnoj državi, pogotovo kad ju uspoređujemo s nekim čak i 
susjednim i bliskim zemljama. Međutim, uzeo sam riječ zbog jednog detalja o kojem sam već 
ovdje pričao i molio bih da o tome razgovaramo jer sam i s ministrom Božinovićem nedavno 
razgovarao na tu temu. To je detalj koji se događa kod onih osoba koje su pogotovo iz Azijskih 
zemalja, koji dolaze ovdje, traže posao, nađu posao međutim onda im istekne ugovor i još 
uvijek imaju važeću radnu dozvolu. Stjecajem okolnosti upoznat sam s tim detaljima, volio bih 
da na tu temu dođe inicijativa iz Istre, jer svi želimo živjeti u pravnoj državi, u sigurnoj državi.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE se zahvaljuje vijećniku poziva slijedeće vijećnike koji se žele 
uključit u raspravu. Kumar izvolite.  
 
DANIELE KUMAR, IDS ističe da je izvješće zanimljivo i vjeruje i vidi da se radi posao. Jedna 
stvar s brojkama me jako zabrinula, pogotovo što se tiče zlouporabe droga jer 52 posto više 
zapljene u 9 mjeseci nije malo, po mojoj osobnoj procjeni. Posebno me zabrinulo ono što se 
desilo u Puli i čvoru Umagu, a to su 20 godišnjak i 19 godišnjak, to su naša djeca koja su 
počela glumiti kriminalce i to s velikom količinom droge su zaustavljeni. Postavljam si pitanje 
kuda idemo svi mi zajedno, pod hitno moramo nešto napraviti. Represivni dio je zaustavljanje 
i rješavanje stvari a mi kao struktura, kao gradovi, županije, mi moramo napraviti da je naša 
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Istra sigurna, ne samo za migrante i strance nego i za našu djecu. Ovaj slučaj me uznemirio, 
prvenstveno jer imam 2 sina tih godina i razmišljam o tome. To su djeca koja glume kriminalce. 
Naša je Istra uvijek bila sigurna, ja sam odrastao u sigurnoj Istri krajem 70 tih godina i želim 
da su moja djeca sigurna.  
Kaznena djela koja su počinila djeca u razdoblju od 14 do 17 godina, povećanje je za 270 
posto. To je stvar koja me razoružala. Na svima nama je da ne samo kroz Savjete mladih, 
kroz programe za mlade, fondove za mlade, nagrade za mlade studente, učenike, moramo se 
posvetiti svima. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ vijećniku Kalac, izvolite.  
 
RENATO KALAC, MOŽEMO! navodi da je svima u Klubu ova informacija jako dobro došla. I 
mi smo primijetili ova dva detalja, to je upravo zlouporaba droga za 52 posto, gospodin Klabot 
je rekao da je to rezultat rada policije, gotovo sam siguran da je to točno, rad represivnog 
aparata u otkrivanju i zapljeni. Međutim ovo je i informacija koja bi trebala doći u svaku našu 
školu, osnovnu i srednju, i u svaku našu obitelj. Drugo je isto tako povećanje u kaznenim 
djelima koji vrše mladi odnosno sudjeluju za 270 posto. To je pitanje koje mora obuhvatiti cijelu 
društvenu zajednicu, škole, udruge građana koji se bave mladima ali i naročito naše obitelji. 
Mi kao roditelji često nismo u poziciji da smo puno vremena sa svojom djecom radi svih drugih 
obaveza ali moramo to prekinut u cilju da nam ovo dobro stanje bude još bolje. Jedno 
konkretno pitanje gospodinu načelniku, 7.12. prošli četvrtak je u Trvižu pa i u ulici pazinske 
gimnazije imali smo famoznog španjolca, bradatog, s pegueotom koji je prilazio djeci i 
učenicima osnovnih škola. Nedavno smo imali u turističkoj sezoni informacije o sve češćem 
snimanju djece na plažama, nas u klubu zanima u kolikoj mjeri trebamo biti zabrinuti vezano 
za dječju pornografiju i pedofiliju te seksualno uznemiravanje djece na našem području, 
ukoliko ta informacija postoji. Javnost je vrlo brzo informirana, ja sam dobio poruku o 
„španjolcu“ nakon 30 minuta od pokušaja prilaska djeci i odmah sam poslao policiji. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ vijećniku Bassaneseu, izvolite.  
 
VILI BASSANESE, SDP pozdravlja sve prisutne te ističe da je izvješće načelnika policijske 
postaje uprave Istarske naravno iscrpno, te može, kao čelnik jedinice lokalne samouprave, 
pohvaliti rad policije na području Istarske županije. Policija je represivna, to svi znamo a ono 
što je i vijećnik govorio, mi smo kao društvo praktički izgubili neke temeljne vrijednosti u 
začetku kada prevencija treba biti dio odgoja, kao nekad kada je bio akcenat na odgoju i 
obrazovanju. Konzumeristički način života nas je doveo tu gdje jesmo stoga predlažem da kao 
osnivači osnovnih škola u tijeku prevencije droga, odnosno 12. mjesec, da se organiziraju 
predavanja koja bi bila obavezna, te će na najbolji i najdirektniji način osvijestiti našu djecu jer 
je početak sve raniji i raniji. Mi već s 18, 19 godina imamo organizirane kriminalce a da bismo 
to mogli zaustaviti najbitnija je prevencija. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi da u ovom dijelu što se tiče prevencije nekoliko riječi 
želi istaknuti pročelnica Percan, izvolite.  
 
PATRICIA PERCAN slaže se s vijećnikom Bassaneseom, edukacije dodatne apsolutno da i 
nikada dovoljno. Naše sve škole imaju svoje preventivne programe i intenzivnu suradnju i sa 
policijskom postajom s timom ljudi koji radi na prevenciji ovisnosti. U sklopu županije, odnosno 
Upravnog odjela za zdravstvo, odnosno Zavoda za javno zdravstvo imamo službu za 
mentalno zdravlje i prevenciju ovisnosti s kojom škole intenzivno surađuju i organiziramo niz 
edukacija na tu temu. Svakako ćemo prenijeti školama da se to svakako intenzivira kroz 12. 
mjesec. 
 
IRENA PERUŠKO, IDS ističe da želi pohvaliti rad policije, što na žalost ili na sreću i nije neka 
novost. Ljudi rade zaista odličan posao i imaju cijeli jedan odjel koji je posvećen prevenciji. 
Sigurna sam da sve jedinice lokalne samouprave čine sve što mogu vezano za prevenciju. 
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Kriminal ne dolazi iz jedne stvari, to je niz okolnosti koje se povlače jedna za drugom. Od 
socijalnog statusa obitelji do imovinskog statusa. Pandemija nas je na neki način otuđila, to je 
sve skupa povuklo jedno za drugim. Na prevenciju, intervenciju i osvješćivanje se troši puno 
vremena, ljudskih resursa i novaca ne samo jedinica lokalne samouprave već i ustanova koje 
stalno kroz svoj rad naglašavaju taj preventivni dio. Dati ću jedan primjer slučaja koji sam 
nedavno morala i ja rješavati, policija se ne može upetljati a ozbiljna je situacija. Situacija je 
sina i oca, sin je zatvoren, pritvoren, odradio je kaznu, uselio se u jednu kuću i u toj kući se 
bavi preprodajom imovine od gospođe koja je dala prostor u najam. Žena njega ne može 
izbaciti, policija ne ulazi u imovinske odnose, rješenje kroz Centar za socijalnu skrb ne postoji 
odnosno nemaju nadležnost i ne mogu intervenirati. Kako ćemo tim problemima pristupiti kao 
društvo, koji mi konkretan prijedlog imamo, koju ćemo mi to edukaciju jednom roditelju ili 
jednom ljudskom biću dati, ja zaista ne znam. Možemo pomoći policijskim djelatnicima tako 
da ih se više zaposli, da im pomognemo jer su i oni ljudi. Ja sam već u nekoliko navrata molila 
ovu Skupštinu da intervenira i da i njima omogućimo superviziju jer ako bude sve završilo tako 
da represivno djelujemo jer drugačije ne možemo, onda barem pomognimo da se tim 
djelatnicima policijske uprave da supervizija. Evo još jednom spominjem tu inicijativu, da im 
pomognemo, hvala.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi da ukoliko nema više prijavljenih po ovoj točci, poziva 
načelnika da odgovori na pitanja, izvolite.  
 
ALEN KLABOT se zahvaljuje na pitanjima. Istina je da i nas neke stvari pogotovo s 
maloljetnicima zabrinjavaju ali statistiku ne možemo gledat samo crno bijelo. Ako smo imali 
jedan slučaj lani a ove godine dva to Vam je odmah povećanje za 100 posto. Bitno je za reći 
da mi provodimo niz preventivnih akcija i ulazimo u sve škole i imamo dobre timove, tu 
zahvaljujem vijećnici Ireni Peruško koja je dosta upoznata s tom problematikom. Pitamo se 
kud to ide, kao i što je vijećnik Jakovčić rekao, kud ovo društvo vodi. Ja i dalje tvrdim da su 
ovo izolirani slučajevi i uvijek će takvih biti. Na ovaj slučaj s „španjolcem“ se brzo reagiralo, 
detektirali smo ga, znamo di je i preko međunarodne suradnje ćemo vidjet dalje no tu ima još 
niz stvari za utvrditi da li je tome bilo tako i slično. Moramo biti oprezni i trebamo reagirati 
vezano i za dječju pornografiju i slično no to su sve slučajevi koji apsolutno kroz kriminalističko 
istraživanje treba vidjet da li je tome tako. Taj „španjolac“ je prije tog incidenta bio u policiji i 
tražio OIB, taj dan. Znači postavlja se pitanje zašto je ušao u policiju i potom išao prilaziti djeci 
i to raditi. Svejedno ćemo sve istražiti i imamo podatke gdje je vratio rent a car auto, preko 
međunarodne suradnje će se i taj dio provjeriti. Kao društvo a i kao policija trebamo imati 
međuresornu suradnju i brinuti kako te mlade usmjeriti. Uvijek će biti slučajeva i mogu sa 
sigurnošću tvrditi da su ovo izolirani slučajevi isto kao i slučaj Mandrač koji se isto proširio, 
policija je napravila sve i nije se ništa zataškalo ili skrivalo, nama je prvima bitno da sve takve 
neke situacije razjasnimo. Za svaki slučaj ja dobijem poruku od glavnog ravnatelja u kojoj piše 
„prioritet“, glavni ravnatelj i ministar prate djela za koja bih osobno rekao što ćemo im sada 
odgovoriti. Maksimalan je nadzor nad svim tim predmetima koji su specifični i oko toga vodimo 
računa. Vezano za migrante, možda nismo dovoljno rekli. Mi smo ove godine kontrolirali preko 
10 tisuća ljudi i od svega toga, 800 je bilo bez ikakvih dokumenata. Imamo problem prema 
Schengenskom zakonu da oni moraju dobiti takve potvrde, slobodno kretanje i to je problem 
kontrolirati. Imali smo na Lupoglavu i nešto u Pazinu brzu reakciju vezano za veći priljev ljudi 
i sve snage smo usmjerili na taj dio. Svi znate kakva je kadrovska problematika policijske 
uprave, pokušavam vojnim modelom pregrupirat snage. Više nemamo taj broj ljudi da 
policijska postaja ima dovoljan broj sama za sebe. Najopterećeniji smo tijekom sezone, iako 
se sezona produžava, radimo manevarski, gdje je veća potreba tamo šaljemo ljude i tako se 
pokrivamo. Spajanjem postaja smo dobili na operativnosti i veći broj ljudi i to je bio izazov i za 
mene i za nas sve da uspijemo implementirati takav sustav i promijeniti način razmišljanja i 
policije jer kontroliramo granicu i na drugi način. Prije je bila temeljna policija koja je hodala 
ulicom, posebno prometna policija koja je bila u prometu, krim policija koja u civilu negdje 
ulazi, a sad smo sve to povezali. Ta transformacija je bila dobra, mogu to reći sa 30 i nešto 
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godina radnog staža i možemo s možda i manje kadra ali boljom organizacijom dobro 
djelovati. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje načelniku Klabotu i naglašava da svi skupa 
pohvaljujemo rad Policijske uprave Istarske, želimo svako dobro i nadalje i vjeruje da ćemo 
kao zajednica naći način da se svi zajedno ovim izazovima koji su pred nama a koji izlaze 
izvan djelatnosti policije, suočimo.  
 
 

Ad- 5. 
Informacija o poslovanju Zračne luke Pula 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE poziva direktoricu Zračne luke Pula, gospođu Ninu Vojnić 
Žagar da nas kratko izvijesti o ovoj točci.     
 
NINA VOJNIĆ ŽAGAR pozdravlja sve prisutne te navodi da je informacija o poslovanju došla 
do svih vijećnika te nema smisla da ju ponovo prolazimo. Ukratko, ove godine, Zračna luka 
Pula bilježi promet od 42.000 putnika što znači da smo na brojkama od 55 posto u usporedbi 
s 2019. godinom. Za razliku od ostalih zračnih luka u regiji taj oporavak je duplo sporiji, rekli 
bismo da stagniramo na 50-55 posto prometa. Bitan je broj frekvencija, kao i mreža destinacija 
i opseg putnika, sa 76 destinacija iz 2019. godine pali smo na 26 međunarodnih destinacija i 
4 domaće koje su zapravo pokrivene kroz aktivnosti nacionalnog zračnog prijevoznika Croatia 
airlines. Zračna luka sama ne može ostvariti rezultate i potaknuti dolazak niti zračnih 
prijevoznika niti putnika, to je zapravo jedna sinergija cjelokupne regije. Imamo sustav na 
nacionalnoj razini i lokalnoj razini kroz turističke zajednice i ostali dionici koji kreiraju samu 
ponudu. Unazad nekoliko godina Istra prednjači kao najrazvijenija regija po broju dolazaka i 
noćenja međutim vidimo da ta tržišta koja čine većinu gostiju nisu zapravo tržišta Zračne luke 
Pula. Južna Njemačka, Austrija i Slovenija, ostvaruju preko 80 posto prometa kada je riječ o 
dolascima i noćenjima, oni nisu naša ciljana tržišta. Naša tržišta jesu daleko duža, 
skandinavske zemlje, Velika Britanija i mogućnost širenja na ostale destinacije, prvenstveno 
prema istoku na velike habove ali za to su potrebna određena infrastrukturna ulaganja. 
Naravno ukoliko ima volje mi smo spremni jer zračne luke jesu infrastrukturni objekti koji sami 
ne mogu kreirati niti dovesti dodatne putnike i sami kreirati potražnju za uslugama u određenoj 
regiji. Ukoliko nekog zanimaju brojke i financijska pitanja, slobodno pitajte.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE se zahvaljuje direktorici i ukoliko ima netko za raspravu, javite 
se. Ivan Iskra, izvolite. 
 
IVAN ISKRA, MOŽEMO! postavlja pitanje vezano za poslovanje Zračne luke Pula. Kada se 
usporedi Zračna luka Pula s ostalim zračnim lukama postoji drastična razlika i naglasili ste da 
ste voljni surađivati s tijelima unutar lokalne županije. Zanima nas postoji li već razrađen 
program suradnje s turističkom zajednicom u pogledu sufinanciranja određenih 
avioprijevoznika kao što je to recimo napravila Zračna luka Zadar u suradnji s turističkom 
zajednicom Zadarske županije gdje su pronašli jedan model sufinanciranja kako bi prijevoznik, 
većinom su to niskotarifni prijevoznici, otvorili dodatne linije i omogućili dodatni priljev turista.  
 
IVAN JAKOVČIĆ, IDS navodi da ga je ponukao ono što je rekao vijećnik Iskra. Morali bismo 
biti jako oprezni, imali smo mi takav model i prvi smo ga uveli u Hrvatskoj. Prvi smo 
subvencionirali Ryanair, na prvom letu Ryanair-a, bio sam ja na tom letu, tada je prvi put sletio 
u Pulu. To je povijest ali iz te povijesti moramo nešto naučiti. Htio bih biti jako oprezan kada 
govorimo o subvencioniranju, neću reći da sam protiv, ali bih htio biti jako oprezan. To što 
Zadar radi, čitaj Božo Kalmeta. Mislim da naša Zračna luka, kao strateški objekt, treba učiniti 
sve da kompletira dokumentaciju kako bismo kao i za željezničku prugu, trebamo pripremiti 
kvalitetnu dokumentaciju za rekonstrukciju Zračne luke. Danas smo članica Europske unije i 
mislim da je to moguće, za mobilnost za komunikaciju, novaca ima, više nego se može 
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potrošiti. Na nama je da kvalitetno pripremimo papire kao suvlasnici Zračne luke, mislim da je 
važno da napravimo kompletnu dokumentaciju kako vidimo Zračnu luku u budućnosti. Gubitak 
ukrajinskog tržišta govori upravo o tome da pada dolazak gostiju, jer ih je bilo puno iz Rusije i 
Kijeva. Moramo znati da ako izgubimo takvo tržište, a izgubili smo ga iz poznatih razloga, 
imamo problem. Kako ćemo ga nadomjestiti, iako sam uvijek zagovarao auto destinaciju Istre, 
500, 600 kilometara oko nas su naši gosti i sve ostalo koji dođu avionima dobro su došli. 
Današnje niskotarifne kompanije omogućavaju ipak lakši dolazak nego ranije i zato mislim da 
je dobro da razgovaramo o tome da promoviramo Istru jače, u skandinavskim zemljama, 
možda i u Britaniji, naročito predsezona i posezona, što nam je bilo jako važno nekada. Više 
sam da promoviramo nego da subvencioniramo, predložio bih takvu strategiju na narednih 5 
do 10 godina pa će se onda vidjeti.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE poziva slijedeću prijavljenu vijećnicu, Koviljku Aškić. 
 
KOVILJKA AŠKIĆ, nezavisna navodi da bi htjela reći samo par riječi vezano za troškove 
Zračne luke Pula. Oni standardi koji se postavljaju pred većinu takvih tvrtki u Istarskoj županiji, 
su puno viši nego standardi koji se postavljaju pred tvrtke koje se nalaze izvan Istarske 
županije. Zračna luka nije spojena na sustav javne odvodnje i ima vlastiti pročistač, dok u 
neposrednoj blizini državne tvrtke nemaju nikakvo pročišćavanje i upuštaju u prirodni recipijent 
otpadne vode, plus svi troškovi od video nadzora do svega onoga što Zračna luka, slučajno 
znam, morala plaćati. Što se tiče broja putnika, tu se slažem s gospodinom Jakovčićem, bolje 
promocija nego subvencija i to promocija određenih tržišta. Ako govorimo o van sezoni, mi tim 
gostima moramo nešto i ponuditi van sezone. Znamo da smo auto destinacija i ne možemo 
se uspoređivati sa Zadrom, Splitom i Dubrovnikom po tom pitanju. Zaista nije uredu da jedan 
standard vrijedi za jedne, a za nas sasvim drugi standard. Ja jesam za to da se poštuju visoki 
standardi u zaštiti okoliša ali prekomjerno granatiranje, a mislim da se zaista o tome tu radi, i 
kod ishodovanja dozvola i svih mogućih uvjeta koji se traže da nije uredu.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi da ukoliko nema više prijavljenih, moli se direktorica 
da odgovori na pitanja, hvala.  
 
NINA VOJNIĆ ŽAGAR ističe da je nekada postojao program udruženog oglašavanja putem 
turističkih zajednica, koji od 2019. godine, pogotovo nakon korone, napušten. Zračna luka 
surađuje s Turističkom zajednicom Istarske županije ali osim toga sukladno zakonskim 
propisima, Zračna luka Pula je razradila i različite varijante poticajnih mjera koje se nude 
zračnim prijevoznicima na jačanje broja poslovnih aktivnosti, za nove prijevoznike, nove 
destinacije i novo širenje razdoblja sezone. Međutim suradnja s Turističkom zajednicom mora 
biti i sa svim ostalim dionicima jer nije Zračna luka ta zbog čega će neki zrakoplovni prijevoznik 
prizemljiti zrakoplov u destinaciju. Što se tiče ulaganja i sufinanciranja i širenja Zračne luke, 
ove godine je dovršena studija produljenja uzletno sletne staze u smjeru istoka na 3,2 
kilometra obzirom da je uzletno sletna staza duljine 2,9 km, a to nam nije dovoljno za prihvat 
i otpremu long hole zrakoplova prema dužim destinacijama, tako da dokumentacija postoji. 
Problem su i ne riješeni imovinskopravni odnosi, obzirom da ako gledamo unutar perimetra 
Zračne luke imamo 256 hektara, a u našem je vlasništvu svega 16. Imamo i vojnu komponentu 
u srednjem dijelu, gdje se sad razvija sustav besposadnih letjelica i zemljište koje je darovano 
još prije nekoliko godina općini Ližnjan. Tako da je to kompleksna tematika, projekti jesu 
napravljeni, ali s obzirom na postojeće tehnološke procese infrastruktura kao takva je dovoljna 
za prihvat rasta prometa u srednjoročnom razdoblju do 5 godina. Svi standardi koji očekuju 
Zračnu luku prelazak na alternativna goriva i ostalo, predstavljat će nove zahtjeve za Zračnu 
luku i opet imamo problem imovinskopravnih odnosa i mogućnosti širenja, odnosno tko će to 
sufinancirati. Ulaganja i zahtjevi su ogromni, da li imamo promet od 10 tisuća putnika ili milijun 
putnika, ista su ulaganja jer nam standardi nameću kako ne bismo izgubili certifikat dobiven 
još 2017. godine što moram naglasiti da je Pula bila i prva zračna luka u Hrvatskoj koja je 
certificirana prema pravilima Europske unije.  
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PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje direktorici i konstatira da je ova informacija 
primljena na znanje.                         
 
 

Ad- 6. 
Proračun Istarske županije za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. godinu 

 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE podsjeća sve vijećnike i vijećnice da smo dana 16. studenog 
imali 1. čitanje Proračuna te je ova Skupština donijela Zaključak da je rok za dostavu 
amandmana 30. studeni. U navedenom roku pristigla su 4 amandmana Kluba HDZ-a te 3 
amandmana vijećnika Marka Ferenca. Također je pristigao amandman predlagatelja koji 
sukladno Poslovniku postaje sastavni dio prijedloga Proračuna. Sukladno čl. 81 pročitat ću 
sada redom amandmane koji su pristigli na Proračun, a sukladno čl. 83 o svakom će se 
pojedinom amandmanu očitovati župan te se na ovaj način utvrđuje da li je amandman 
prihvaćen ili se odbija. Sukladno čl. 86 st. 2. Poslovnika za prihvaćene amandmane konstatira 
se da oni čine sastavni dio Proračuna, a sukladno čl. 86 st. 1. Poslovnika, o amandmanima 
koji se odbijaju glasuje se odvojeno ukoliko se predlagatelj očituje da li ostaje kod prijedloga 
amandmana.  
 
SLAVEN BOLJUN, MOŽEMO! molim za riječ jer želim napomenut da je ovdje povreda 
Poslovnika. (iz klupe) 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE odgovara vijećniku da navede članak na koji se odnosi 
Povreda. 
 
SLAVEN BOLJUN, MOŽEMO! odgovara da je riječ o čl. 81 Poslovnika i članku 41. Zakona o 
proračunu, citira: „tijekom rasprave mogu se podnositi amandmani“. Mi smo ih poslali 4.12. u 
10 ujutro prije nego što smo dobili dnevni red. (iz klupe) 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE moli vijećnika da se ne dovikujemo iz klupa. 
 
SLAVEN BOLJUN, MOŽEMO! ističe da bi se o njihovim amandmanima moralo glasati.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE naglašava da idemo redom, prva točka je Zaključak ove 
Skupštine da je rok za dostavu amandmana bio do 30. studenog.  
Molim mir na sjednici.  
Sada prelazimo na čitanje amandmana koji su pristigli u roku te pozivam župana da se o njima 
očituje.  
Molim vijećnika Bassanesea da se ne dovikuje iz klupe.  
 
VILI BASSANEZE, SDP  naglašava da se radi o povredi Poslovnika. (iz klupe) 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE moli vijećnika da se ne dovikuje iz klupe. Slijedeći put dati ću 
Vam opomenu.  
 
Amandman broj 1: izgradnja i revitalizacija Brownfield prostora – farme u općini Sv. Petar u 
šumi, traži se 100.000 eura 
 
ŽUPAN navodi da bi samo uvodno htio istaknuti da je u roku pristiglo ukupno 7 amandmana i 
da smo bili u mogućnosti prihvatiti njih 6. Sada ću se o svakom pojedino očitovati uz onaj 
amandman koji sam podnio kao župan, a njega bih volio isto tako obrazložiti.  
Ovaj amandman se prihvaća. 
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PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi da idemo na slijedeći amandman, broj 2. za nastavak 
izgradnje kanalizacijskog sustava i UPOV (uređaj za pročišćavanje otpadnih voda) u naselju 
Karojba, Općina Karojba u iznosu od 75 tisuća eura. 
 
ŽUPAN amandman se prihvaća. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE amandman broj 3 – obnova zgrade općine Karojba, povećanje 
za 25 tisuća eura. 
 
ŽUPAN amandman se prihvaća. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE amandman broj 4 – zaštita životinja na području Istarske 
županije, traži se 30 tisuća eura.  
 
ŽUPAN amandman se prihvaća.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE konstatira da su ova 4 amandmana prihvaćena i oni postaju 
sastavni dio Proračuna.  
Prelazimo na amandmane vijećnika Marka Ferenca. 
Amandman broj 1 – izvanredno održavanje županijske ceste 5041 na dionici Kaštelir – 
Vižinada, traži se povećanje od 500 tisuća eura. 
 
ŽUPAN amandman se ne prihvaća iz slijedećih razloga:  
Županijska cesta ŽC 5041 na dionici Kaštelir – Vižinada ukupne je dužine 4,40 kilometara te 
je za sanaciju cjelokupne dionice potrebno osigurati cirka 3 milijuna eura. Budući da ŽUC zbog 
nedostatka financijskih sredstava, nije u mogućnosti financirati sanaciju kompletne dionice, u 
projekcije planova za naredno razdoblje od 2025. nadalje, uvršteno je saniranje prometnice 
kroz više dionica čije bi se dužine odredile sukladno financijskim planovima ŽUC-a te 
eventualnim sufinanciranjima od strane lokalne samouprave i/ili drugih institucija koje bi 
pokazale interes za financijsku pomoć ŽUC-u. Na predmetnoj dionici u 2023. godini uređeno 
je raskrižje u naselju Labinci, u ukupnom iznosu od 360 tisuća eura uz sufinanciranje lokalne 
samouprave. Istarska županija u Proračunu za 2024. godinu osigurala je sredstva ŽUC-u u 
visini od 220 tisuća eura te sam ja svojim amandmanom, o čemu ću Vas još informirati, 
osigurao dodatnih 350 tisuća, čime ukupna sredstva koja su ŽUC-u na raspolaganju u 2024. 
godini iznose 570 tisuća eura. Sredstva u visini od 220 tisuća eura ŽUC može raspodijeliti na 
investicije sukladno prioritetnim potrebama.    
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE poziva vijećnika Ferenca da se izjasni o odluci župana.  
 
MARKO FERENAC se zahvaljuje županu na obrazloženju te je takovo obrazloženje i bilo za 
očekivati. 500 tisuća eura znam da nije dovoljno, međutim u obrazloženju amandmana bilo je 
da se predlaže etapna obnova kompletne dionice. Dakle u prvoj godini jedan dio, u 2025. dugi 
te u 2026. treći dio. Znamo da sredstva u Proračunu za tu namjenu se mogu osigurati 
kvalitetnom preraspodjelom tako da tražim glasovanje o predloženom amandmanu.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi da će ovaj prijedlog amandmana staviti na glasanje.  
Tko je za ovaj prijedlog? 
Skupština Istarske županije glasala je s 8 glasova za te se prijedlog amandmana ne prihvaća. 
 
Amandman broj 2 istog vijećnika – uređenje školskog igrališta Područne škole Vižinada , traži 
se povećanje od 100 tisuća eura. 
 
ŽUPAN amandman se prihvaća.  
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PREDSJEDNICA SKUPŠTINE  amandman broj 3 – razvoj turističkih projekata na manje 
razvijenim područjima, traži se povećanje od 45 tisuća eura.  
 
ŽUPAN amandman se prihvaća.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi da što se tiče amandmana koji su pristigli izvan roka, 
pristigao je amandman vijećnika Bassanesea (SDP) i 8 amandmana u ime Kluba zeleno-lijeve 
koalicije, MOŽEMO! – Zelena alternativa ORaH. Molim župana da se o pristiglim 
amandmanima očituje.  
 
ŽUPAN amandmani koji su pristigli van roka, nisu uzeti u obzir za razmatranje.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE postavlja pitanje vijećnicima traže li da se glasa o pristiglim 
amandmanima? 
 
VILI BASSANESE, SDP odgovara potvrdno. (iz klupe) 
 
IVAN JAKOVČIĆ, IDS smatra da se o istima nema šta glasati budući su došli izvan roka. (iz 
klupe) 
 
SLAVEN BOLJUN, MOŽEMO! postavlja pitanje predsjednici može li se dobiti obrazloženje. 
(iz klupe) 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE odgovara negativno, te naglašava da se samo može glasati o 
amandmanima. Nema rasprave.  
 
SLAVEN BOLJUN, MOŽEMO! postavlja pitanje predsjednici može li se dati riječ kao što je to 
imao priliku vijećnik Ferenac.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE ističe da to nije moguće te kreće s čitanjem prvog 
amandmana, Policentrični razvoj.  
 
IVAN JAKOVČIĆ, IDS traži predsjednicu skupštine da mu dozvoli i želi da mu da riječ da 
može govoriti. (iz klupe) 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE pita vijećnika, na temelju čega traži riječ? 
 
IVAN JAKOVČIĆ, IDS navodi da predsjednica ne poštuje Odluku ove Skupštine. Ova 
Skupština je donijela Odluku o roku dostave amandmana, kako možete vi ne poštivati Odluku 
ove Skupštine? Kolege preko puta razumijem, žele raditi politički pritisak i medijsku pozornost. 
Od Vas predsjednice očekujem da poštujete Odluku ove Skupštine. (iz klupe) 
 
VILI BASSANESE, SDP poziva se na povredu poslovnika.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ vijećniku Viliu Bassanese, izvolite.  
 
VILI BASSANESE, SDP ističe da smatra da je gospodin Jakovčić intervenirao neosnovano. 
Mislim da je članak Zakona 41. jasan i ne radi se o nikakvom politiziranju niti politikantstvu a 
da bi to potvrdio, da budem mudriji od Vas barem jedanput u životu, ja ću svoj amandman 
povući, a vi koristite svoju poziciju, opet neopravdano. Predsjednice, opomenu ste trebali dati 
njemu a ne meni, a MOŽEMO! ima potpuno pravo. Mi i danas možemo podnesti amandmane, 
bio je pitanje petka ili ponedjeljka, nije bilo 7 dana od roka, a preko subote i nedjelje nije nitko 
radio na njima. Pitanje je bilo samo trenutak dobre volje da se prihvati. A taj isti amandman je 
i prije 2 godine predložen u jednom vijećničkom pitanju. Radi se o konstruktivnim stvarima a 
ne o politikantstvu. Ja znam da ste vi može neopravdano informirani, ali mislim da je i župan 
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to mogao uzeti u obzir i nema apsolutno nikakvog razloga i klub SDP-a će biti suzdržan, neće 
glasati protiv, da ne bi bili negativci. Drugi put Vas molim da napravite jedan ljudski iskorak 
ako ne politički.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje vijećniku. Daje riječ vijećniku Boljunu.  
 
SLAVEN BOLJUN, MOŽEMO! demokracija nije samo nadglasavanje, nije to tiranija većine. 
Znači i IDS i HDZ su donijeli taj rok i to je uredu. Mi smo pokušali poštovati taj rok, zakasnili 
smo 1 radni dan, ali poslali smo ga prije nego smo dobili 45 točaka dnevnog reda koje smo 
morali proučiti a također vi ste imali isto toliko vremena za naše amandmane, barem da nam 
ih obrazložite. Možete ih odbiti ali dajte nam obrazloženje. Jasan je Zakon o proračunu i 
poslovnik. Ne može Skupština donijeti nešto mimo Poslovnika ili ste mogli izmijeniti Poslovnik 
koji bi kasnije na ocjeni zakonitosti pao jer Zakon o proračunu jasno kaže da tijekom rasprave 
se mogu podnositi amandmani tako da ovo nije osnovano i mi smo zakasnili za 1 radni dan u 
tom instruktivnom roku tako da mislim da ste mogli to stići kao što smo mi trebali stići pripremiti 
45 točaka za ovu sjednicu. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ vijećniku Veleniku te naglašava da Zakon o 
proračunu propisuje da je samo jedno čitanje proračuna a ne dva i sigurno je ova Županija po 
tome demokratičnija jer omogućava 2 čitanja proračuna. Bilo je dovoljno vremena od 6.11. do 
30.11. za napisati amandmane. Izvolite vijećniče. 
 
ROBERT VELENIK, IDS navodi da govori u ime kluba, te želi istaknuti da smo na zadnjoj 
sjednici Skupštine donijeli većinom glasova Odluku o rokovima amandmana. Naravno da se 
tu sada vodi i politička polemika da li će biti neki amandman usvojen ili neće bit usvojeni, rok 
je bio i trebao se poštivati kao što su ga poštivali i vijećnici HDZ-a i SDP-a te ne vidim razloga 
zašto niste među vama podijelili si obaveze i u roku podnijeli amandmane o kojima bi onda 
župan raspravljao. Čini mi se da to ne vodi nigdje, idemo dalje s radom i molim da se onda 
izjasnimo ili oko amandmana ili oko prihvaćanja kompletnog materijala.       
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje vijećniku na prijedlogu te moli da se vijećnici izjasne 
da li će se glasati o amandmanima koji su pristigli izvan roka.  
 
SLAVEN BOLJUN, MOŽEMO! poziva se na povredu Poslovnika. (iz klupe) 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje prvu opomenu vijećniku Slavenu Boljunu. 
 
IVAN ISKRA, MOŽEMO! naglašava da je Povreda poslovnika, ističe da predsjednica nema 
pravo dati opomenu vijećniku. (iz klupe) 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE moli vijećnike da se prestanu dovikivati iz klupe.  
 
ROBERT VELENIK (IDS) traži pauzu od 10 minuta u ime većine.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE odobrava pauzu od 10 minuta.  
 
(nakon pauze) 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE ističe da je nakon konzultacija dogovoreno da ćemo glasati o 
amandmanima koji su pristigli izvan roka.  
Vijećnik Bassanese je povukao svoj amandman, ostaje nam 8 amandmana Zelene-lijeve 
koalicije koji su Vam bili dostavljeni u materijalima.  
 
Tko je za amandman broj 1? Molim da se izjasnite, konstatiram da je dignuto 9 ruku ZA i 
amandman se ne prihvaća. 
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Amandman broj 2 – 9 glasova ZA - nije prihvaćen. 
 
Amandman broj 3 – 9 glasova ZA - nije prihvaćen.  
 
Amandman broj 4 – 9 glasova ZA - nije prihvaćen. 
 
Amandman broj 5 – 9 glasova ZA - nije prihvaćen. 
 
Amandman broj 6 – 9 glasova ZA - nije prihvaćen. 
 
Amandman broj 7 – 9 glasova ZA - nije prihvaćen. 
 
Amandman broj 8 – 9 glasova ZA - nije prihvaćen. 
 
Pozivam župana da se očituje o proračunu pa ćemo glasati. 
 
ŽUPAN zahvaljuje predsjednici te ističe da će se očitovati vezano za amandman koji je osobno 
podnio u svojstvu predlagatelja. Odnosi se na održavanje lokalne ceste 50051 dionice Ponte 
porton – Antonci – Livade. Već smo čuli da je jedan dio jedinica lokalne samouprave, turističke 
zajednice i privatni sektor osigurao određenu svotu novaca kako bi mogli pristupiti drugoj fazi 
te je bilo neophodno predati ovaj amandman kako bi se taj projekt zgotovio i kako bismo mogli 
značajno olakšati prometovanje našim građanima ali i turistima na čitavom tom području i zato 
sam predložio taj amandman. Ukratko želim reći da ne prihvaćam bilo kakvu tezu politiziranja 
oko proračuna. Kao župan poštujem rokove i Zaključke Županijske skupštine i smatram da vi 
vijećniče kao pravnik biste trebali znati što su rokovi. U javnoj nabavi ako zakasnite 1 sat, 
takva ponuda se ne razmatra, zato Vaše amandmane nisam mogao razmotriti jer poštujem 
ovu Skupštinu i sjetite se prijašnjih godina kad ste podnijeli na vrijeme amandman ako je bio 
kvalitetan ja sam ga usvojio. Danas sam od amandmana koji su pristigli u roku, od njih 7 iz 
redova vijećničke manjine, 6 sam ih usvojio. Ne možete tako govoriti i nastupati.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje županu te konstatira da smo ovime završili 
izjašnjavanje o amandmanima te su prihvaćeni amandmani Kluba HDZ-a: prvi, drugi, treći i 
četvrti, i drugi i treći amandman vijećnika Marka Ferenca. Kako sam i uvodno rekla, ovi 
prihvaćeni amandmani postaju sastavni dio proračuna, kao i amandman predlagatelja.  
 
Pozivam vijećnike i vijećnice da glasaju o Proračunu Istarske županije za 2024. godinu uz 
projekcije za 2025. i 2026. godinu. 
 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasanja sa 27 glasova ZA, 4 
PROTIV i 5 SUZDRŽANIH glasova usvaja 
 

Proračun  
Istarske županije za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. godinu 

 
 

Ad- 7.  
Prijedlog Odluke o izvršavanju proračuna Istarske županije za 2024. godinu 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ pročelnici Škreblin-Borovčak, izvolite.  
 
BARBARA ŠKREBLIN-BOROVČAK navodi da Odlukom o izvršavanju Proračuna uređuje 
se način ostvarivanja prihoda, način i postupci izvršavanja rashoda, ovlasti i odgovornosti za 
izvršavanje proračuna, prava i ovlasti župana o izvršavanju proračuna, način naplate 
namjenskih i vlastitih prihoda, prihodi proračunskih korisnika, opseg zaduživanja i druga 
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pitanja koja se tiču izvršavanja proračuna. Bitno za izdvojiti u ovoj Odluci je da i ove godine 
proračunski korisnici zadržavaju svoje žiro račune kao i do sada. Vlastite namjenske prihode 
naplaćuju samostalno, Istarska županije će sredstva uplaćivati na žiro račune proračunskih 
korisnika i oni će samostalno plaćati svoje obaveze. Važno je za naglasiti da u Odluci o 
izvršavanju proračuna se nalaze iznosi zaduživanja, Istarska županije će se u 2024. godini 
zadužiti za 7 milijuna eura radi 3 investicije za škole, a to su Svetvinčenat, Žminj i Marčana 
te će u toku godine koristiti kredit koji je digla kod Erste banke za izgradnju Doma Štiglić, koji 
je ugovoren u ukupnom iznosu od 15 milijuna eura. Specijalna bolnica Rovinj će u toku 
2024. godine koristiti kredit koji je digla u visini od 4,3 milijuna eura te se procjenjuje da će 
na kraju 2024. godine ukupna zaduženost iznositi 27.7 milijuna eura. Ostale odredbe su u 
pravilu svake godine iste i uređuju korištenje proračuna.   

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja sa 28 glasova ZA, 4 
glasa PROTIV i  4 SUZDRŽANA glasa usvaja 
 

ODLUKU 
o izvršavanju proračuna Istarske županije za 2024. godinu 

 
Ad.- 8.  

Prijedlog Odluke o višegodišnjem planu uravnoteženja Proračuna Istarske županije za 
2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. godinu 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ pročelnici Škreblin-Borovčak. 
 
BARBARA ŠKREBLIN-BOROVČAK Odluka o višegodišnjem uravnoteženju proračuna je 
akt koji se donosi uz Proračun. Donosi se u onim situacijama kada se u proračunu planiraju 
preneseni viškovi i manjkovi koji se ne ugrađuju samo u proračunsku godinu nego se 
ugrađuju u projekcijske godine. Takvu situaciju u proračunu za 2024. godinu su iskazali 
proračunski korisnici: Istarski domovi zdravlja, Bolnica Rovinj, Nastavni zavod za javno 
zdravstvo, Povijesno i pomorski muzej Istre, Muzej suvremene umjetnosti, Istarska kulturna 
agencija, osnovna škola Ivana Batelića Raša, Talijanska srednja škola Leonardo da Vinci 
Buje i Gospodarska škola Buje. Upravna vijeća navedenih proračunskih korisnika su donijeli 
svoje akte, Plan uravnoteženja financijskog plana sa utvrđenjem stanja i načinom 
uravnoteženja kroz 3 godine. Ovim aktom koji danas imate na odlučivanju se u biti potvrđuju 
njihovi akti i daje im se suglasnost odnosno dozvoljava im se da ih provode. Stoga 
predlažemo da se ova Odluka prihvati.    
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasanja sa 28 glasova ZA, 4 
PROTIV i 4 SUZDRŽANIH glasova usvaja 
 

ODLUKU 
o višegodišnjem planu uravnoteženja Proračuna Istarske županije za 2024. godinu i 

projekcije za 2025. i 2026. godinu 
 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE postavlja pitanje vijećnicima jesu li suglasni da se daljnje točke 
nastave bez uvodnih obrazloženja.  
Vijećnici su potvrdno odgovorili. 
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Ad.- 9.  

Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 2024. godinu  
 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i provedenog glasanja sa 36 glasova ZA, i 1 
SUZDRŽANIM glasom usvaja 
 

PROGRAM 
javnih potreba u sportu Istarske županije za 2024. godinu  

 
 

Ad.- 10.  
Prijedlog Programa javnih potreba u školskom sportu Istarske županije za  

2024. godinu  
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
PROGRAM 

javnih potreba u školskom sportu Istarske županije za  
2024. godinu  

 
 

Ad.- 11.  
Prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Istarske županije za 

 2024. godinu  
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
PROGRAM  

javnih potreba u tehničkoj kulturi Istarske županije 
 za 2024. godinu  

 
 

 
Ad.- 12.  

Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Financijskog plana Županijske 
uprave za ceste Istarske županije za 2024. godinu i projekcije Plana za 2025. i 2026. 

godinu 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ZAKLJUČAK 
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o davanju suglasnosti na prijedlog Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske 
županije za 2024. godinu i projekcije Plana za 2025. i 2026. godinu 

 
Ad-13. 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje i 
socijalno blagostanje Istarske županije za 2024. godinu 

 
VILI BASSANESE u ime Kluba vijećnika SDP-a, moli da se sukladno realnom stanju i 
stvarnom životu, kao što je prošle godine zamolio, da se umjesto izraza - socijalno 
blagostanje, koristi izraz socijalna skrb, što bi bilo realno. 
 
IRENA PERUŠKO, IDS, u pojedinačnoj raspravi, navodi da ima prijedlog odnosno inicijativu 
da se tijekom 2024. godine pored ova tri strateška prioriteta, osiguravanja potrebnih ljudskih 
resursa u zdravstvenim i socijalnim ustanovama čiji je osnivač Istarska županija uvedu još 
neke mjere. Drago mi je da je zdravstvo cijelo vrijeme top tema i da je cijeli proračun, kako 
sam i zadnji put rekla razvojan i socijalan u kontekstu šireg smisla. Voljela bih da se na osnovu 
onog što smo danas čuli obrati pozornost da i na području socijalne skrbi i mentalnog zdravlja 
u širem kontekstu, razmislimo o uvođenju određenih paketa mjera za deficit zanimanja 
socijalnih radnika koji su izuzetno važni u pred rješavanju i stvaranju uvjeta koji ne bi doveli 
do represivnih djela. Imamo nedostatak edukacijskih rehabilitatora, nedostatak psihologa i 
logopeda u našim ustanovama pa moli JLS da pomognu u slaganju ovog paketa mjera, te da 
se osmisli paket za socijalne radnike i za sva srodna zanimanja. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zaključuje raspravu i poziva pročelnicu da se očituje.   
 
GORDANA ANTIĆ navodi da se Plan za zdravlje i socijalno blagostanje donosi za trogodišnje 
razdoblje. Ova, 2024. godina je zadnja, a nakon toga se donosi novi plan za naredni period. 
Sad se opet promijenila terminologija, nema više socijalne skrbi, već socijalni rad. 
Što se tiče drugog pitanja, socijalni radnici nam se obraćaju, međutim Zavodi za socijalni rad 
su direktno u ingerenciji Republike Hrvatske, mi im nismo osnivači, a ovim su mjerama 
obuhvaćene javne ustanove kojih smo mi osnivači i Opća bolnica Pula koja je obuhvaćena sa 
20 od 24 mjere jer je to naša regionalna bolnica gdje nam je vrlo bitno da funkcionira. Ministar 
je rekao da će se oni pobrinuti za zdravstvene radnike, a mi ćemo pružiti podršku koliko 
možemo. Operativni plan je što se tiče financijskog plana povećan za 422%, plan zdravstvene 
zaštite 44%, socijalni plan 23%, na županijskim prioritetima. Ljudski resursi 1127%, te za 
mentalno zdravlje 61%, za smještajne kapacitete podignut je prag na 863% što se 
prvenstveno odnosi na dogradnju doma Alfredo Štiglić. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje i konstatira da Skupština Istarske 
županije, nakon provedenog glasanja sa 31 glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM glasom, donosi 

 
ODLUKU 

o prihvaćanju Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje i socijalno blagostanje Istarske 
županije za 2024. godinu 

 
 

Ad-14. 
Prijedlog Odluke o II. izmjenama i dopunama Odluke o ustrojstvu i djelokrugu 

upravnih tijela Istarske županije 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE poziva pročelnicu Vesnu Ivančić da obrazloži amandman 
predlagača. 
 
Vesna Ivančić navodi da predlagatelj ima amandman koji se odnosi na naziv upravnog tijela 
koji bi bio Upravni odjel za talijansku nacionalnu autohtonu zajednicu, nacionalne manjine i 
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mlade. To je zahtjev Vijeća talijanske autohtone nacionalne manjine Istarske županije, 
Zajednice Talijana Pino Budicin Rovinj-Rovigno, Consiglio della minoranza italiana Novigrad 
– Cittanova i Comunita degli italiani Verteneglio, koji su se javili tijekom savjetovanja s 
javnošću ali iz tehničkih razloga njihov zahtjev nije uzet u obradu. Što se tiče njihovog 
prijedloga da se iz naziva upravnog tijela brišu mladi, za sada to nije moguće prihvatiti jer traži 
malo više konzultacija s mladima, ali i preslagivanje unutar tijela Istarske županije. Ovaj 
amandman postaje sastavni dio prijedloga koji je upućen u proceduru, kao prijedlog 
predlagatelja. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, zatim pojedinačnu raspravu. 
 
TAMARA BRUSSICH, IDS, in risposta del Consiglio degli italiani di Rovigno voglio dire solo 
una cosa, aggiungere i giovani del assessorato che si occupa della comunità italiana 
autoctona e degli altre comunità nazionali e un beneficio. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zaključuje raspravu i daje na glasanje predmetnu točku s 
amandmanom predlagatelja. 
 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja JEDNOGLASNO donosi 
 

ODLUKU 
o prihvaćanju Odluke o II. izmjenama i dopunama Odluke o ustrojstvu i djelokrugu upravnih 

tijela Istarske županije 
 
 

Ad.- 15.  
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Opće bolnice Pula 

o prijenosu prava vlasništva nekretnina na Istarsko veleučilište bez naknade 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi da isto ovdje predlagač ima amandman, pa daje riječ 
pročelnici Percan da obrazloži.  
 
PATRICIA PERCAN naglašava da je riječ samo o roku stupanja na snagu. Predlažemo da 
Odluka stupa na snagu dan nakon objave u službenim novinama Istarske županije a ne 8 
dana od objave kao što stoji u materijalima.  

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje s uključenim 
amandmanom predlagatelja.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Opće bolnice Pula o prijenosu prava 

vlasništva nekretnina na Istarsko veleučilište bez naknade 
 
 

Ad.- 16.  
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Istarskog 

veleučilišta o prihvaćanju darovanja nekretnine 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE ističe da je i kod ove Odluke podnesen amandman vezano 
za rok kao i kod prethodne točke.  
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PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje s uključenim 
amandmanom predlagatelja.  
 
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Istarskog veleučilišta o prihvaćanju 

darovanja nekretnine 
 
 
 

Ad.- 17. 
Prijedlog Odluke o nagrađivanju državnih prvaka – učenika osnovnih i srednjih škola 

 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
Odluku  

o nagrađivanju državnih prvaka – učenika osnovnih i srednjih škola  
 
 

Ad.- 18.  
Prijedlog II. Izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije za 2023. godinu 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja sa 27 glasova ZA, i 
6 SUZDRŽANIH glasova usvaja 
  

II. Izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije za 2023. godinu 
 
 

Ad.- 19.  
Prijedlog II. Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 

2023. godinu 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

II. Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 2023. godinu 
 
 

Ad.- 20.  
Prijedlog Izmjena Programa javnih potreba u školskom sportu Istarske županije za 

2023. godinu 
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PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

 
Izmjene Programa 

 javnih potreba u školskom sportu Istarske županije za 2023. godinu. 
 
 

Ad.- 21.  
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Drugih izmjena i dopuna 

Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2023. godinu 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
ZAKLJUČAK 

o davanju suglasnosti na prijedlog Drugih izmjena i dopuna Financijskog plana Županijske 
uprave za ceste Istarske županije za 2023. godinu 

 
 

Ad.- 22.  
Prijedlog Pravilnika o korištenju sredstava Fonda za razvoj poljoprivrede i 

agroturizma Istre 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
PRAVILNIK  

o korištenju sredstava Fonda za razvoj poljoprivrede i agroturizma Istre 
 
 
 

Ad.- 23.  
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Savjeta mladih  

Istarske županije 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Savjeta mladih  

Istarske županije 
 
 

Ad.- 24. 
Prijedlog Programa rada Savjeta mladih za 2024. godinu 
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PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 
 

PROGRAM  
rada Savjeta mladih za 2024. godinu 

 
 

Ad.- 25.  
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Programa gradnje sustava javnih navodnjavanja na 

području Istarske županije za 2024. godinu 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
o prihvaćanju Programa gradnje sustava javnih navodnjavanja na području Istarske županije 

za 2024. godinu 
 
 

Ad.- 26.  
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Programa održavanja Sustava javnog navodnjavanja 

Červar Porat - Bašarinka za 2024. godinu  
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
o prihvaćanju Programa održavanja Sustava javnog navodnjavanja Červar Porat - Bašarinka 

za 2024. godinu  
 
 

Ad.- 27. 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Programa održavanja Sustava javnog navodnjavanja 

Valtura za 2024. godinu  
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
ODLUKU 

 o prihvaćanju Programa održavanja Sustava javnog navodnjavanja Valtura za 2024. godinu  
 
 

Ad.- 28.  
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Nastavnog zavoda za javno 

zdravstvo Istarske županije o prijedlogu proširenja djelatnosti ustanove  
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PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti na Odluku Nastavnog zavoda za javno zdravstvo Istarske županije o 

prijedlogu proširenja djelatnosti ustanove. 
 
  

Ad.- 29.  
Prijedlog Programa mjera za zadržavanje i privlačenje ljudskih resursa u javnim 

zdravstvenim ustanovama i domovima za starije Istarske županije 
  

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Vijećniče izvolite.  
 
ROBERT VELENIK, IDS ističe da su se javili ljudi iz Rovinja koji su pogledali materijal te prije 
nego postavi pitanje, želi pohvaliti izrađivače. Vidljivo je da je materijale radio tim stručnjaka 
koji poznaju problematiku te se nadam se će taj dio materijala kojeg mi danas usvajamo 
pridonijeti dolasku stručnih ljudi koji su nam potrebni, zdravstvenog kadra i ljudi koji rade u 
staračkim domovima. Ono što je potrebno naglasiti je mjera 1.2.2. financijska naknada za 
pojačani rad u turističkoj sezoni i to je upit iz Rovinja. Predviđa se jednokratna isplata 
radnicima za pojačani rad tijekom ljeta i spominju se Istarski domovi zdravlja, koji su uključeni 
u mjeru, Nastavni zavod za hitnu medicinu i Opća bolnica Pula. Međutim ne znamo da li 
omaškom ili je nekako drugačije planirano, izostavljena je bolnica Dr. Martin Horvat Rovinj. 
Bolnica ima već desetljećima registriranu hitnu ambulantu koja je ove godine obradila oko 
2200 pregleda turista i domicilnog stanovništva iz čitave Istre. Može li se Bolnica Martin Horvat 
uvrstiti u mjeru 1.2.2.? 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ pročelnici da odgovori na pitanje. 
 
DR. GORDANA ANTIĆ navodi da to nije nova mjera, ta mjera je aktivna od ove godine. 
Odnosi se na one koji pružaju hitnu medicinsku pomoć turistima a to su svakako timovi hitne 
medicinske službe, turističke ambulante Istarskih domova zdravlja ne ostali radnici i hitni 
prijem OHB Pula ne ostali radnici u bolnici. Dakako da svi sudjeluju u zbrinjavanju ne samo 
turista nego i stranih radnika i svih ostalih radnika. Ova mjera je za one koji tada rade 50, 60 i 
više posto više nego inače. Mi svakako analiziramo pomno sve i analizirali smo. Ne radi se o 
omaški nego do sada nisu bili uključeni, mi ćemo analizirati kao i za Opću bolnicu Pula, ukoliko 
ne bude mjera zadržavanja što se tiče Ministarstva. Ako će se bolnica Rovinj uključiti u 
zbrinjavanje turista aktivno, svakako će biti nadopuna te mjere. Naknada ide nakon turističke 
sezone, sezona je pred nama, pa će se vidjeti ukoliko budu zbrinjavali turiste, za što do sada 
nismo imali dokaze, odnosno zahtjeve, oni će biti tada obuhvaćeni ovom mjerom. 
 
Skupština Istarske županije nakon kraće rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno 
usvaja 
 

PROGRAM  
mjera za zadržavanje i privlačenje ljudskih resursa u javnim zdravstvenim ustanovama i 

domovima za starije Istarske županije 
 

 
Ad.- 30.  

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Istarskih domova zdravlja o 
prijenosu prava vlasništva bez naknade darovanjem u korist Općine Svetvinčenat  
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PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti na Odluku Istarskih domova zdravlja o prijenosu prava vlasništva bez 

naknade darovanjem u korist Općine Svetvinčenat  
 
 

Ad.- 31.  
Prijedlog Pravilnika o kriterijima za financiranje i postupku donošenja programa 

javnih potreba u školskom sportu Istarske županije  
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
PRAVILNIK  

o kriterijima za financiranje i postupku donošenja programa javnih potreba u školskom sportu 
Istarske županije  

 
 
 

Ad-32. 
Prijedlog Odluke o visini turističke pristojbe za 2025. godinu 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE poziva vijećnika Marka Ferenca koji je dao amandman na 
predmetnu točku. 
 
MARKO FERENAC, SDP, objašnjava da se amandman tiče turističke pristojbe Općine 
Vižinada gdje se predlaže da se paušalni iznos po krevetu mijenja s 55 na 60 € a za smještaj 
na OPG-u s 32 na 35 €. Razlog izmjene je što se Turističko vijeće nije sastalo do predviđenog 
roka kada se trebalo očitovati, već su se sastali tek jučer i zbog toga je došlo do te promjene. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE poziva predlagača da se očituje o amandmanu. 
 
NADA PRODAN MRAKOVIĆ u ime predlagatelja, prihvaća amandman, u okvirima je 
dopuštenog iznosa i u skladu je sa svim općinama u okruženju. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje na glasanje predmetnu točku s prihvaćenim 
amandmanom. 
 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja sa 32 glasa ZA i 1 SUZDRŽANIM 
glasom, donosi 

ODLUKU 
o visini turističke pristojbe za 2025. godinu 

 
 

Ad-33. 
Prijedlog Odluke o imenovanju Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata na području 

Istarske županije. 
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JASNA OPAČAK, HDZ, u pojedinačnoj raspravi navodi da prihvaća prijedlog ali ju interesira 
postupak izbora prijedloga u ime pacijenata. Radi se o voditeljici hitne pomoći iz Umaga i 
predsjednici upravnog vijeća Istarskih domova zdravlja. Zanima me gdje je i kada objavljen 
javni poziv za podnošenje prijedloga i koliko se osoba javilo na javni poziv. 
 
GORDANA ANTIĆ odgovara da je javni poziv bio objavljen krajem kolovoza na stranicama 
Županije, a koliko se sjeća i u Narodnim novinama, a što se tiče dr. Popović Glavičić ona radi 
samo 4 sata zbog kćeri koja je trajni invalid i predstavnik je pacijenata s te strane. Gledali smo 
da bude predstavnik medicinske struke, a ona ima 30 godina iskustva i znanja i živi taj život, 
jedna od rijetkih danas. Ona je na raspolaganju 24 sata za razliku od onih koji samo odrade 
svoje radno vrijeme. Što se tiče drugih predstavnika, imamo pravnicu koja je i do sada bila, te 
predstavnike udruga, gđa Raste, gosp. Radolović, gosp. Kaštelan. To su ljudi koji su se javili, 
nije bilo navale na javni poziv, tu nema novaca, nema zarade, tu ima samo rada za opće 
dobro. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje na glasanje predmetnu točku. 
 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja JEDNOGLASNO, donosi 

 
ODLUKU 

o imenovanju Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata na području Istarske županije 
 

 
 

Ad.- 34.  
Prijedlog Odluke o uvođenju riznice 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
ODLUKU 

o uvođenju riznice 
 
 

Ad.- 35.  
Prijedlog Odluke o prihvaćanju „Memoranduma o razumijevanju i suradnji“ 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
ODLUKU 

o prihvaćanju „Memoranduma o razumijevanju i suradnji“ 
 
 

Ad.- 36.  
Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Lučke uprave Poreč 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
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ODLUKU 

o izmjeni Odluke o osnivanju Lučke uprave Poreč 
 

Ad.- 37. 
Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Lučke uprave Rabac 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

 ODLUKU 
o izmjeni Odluke o osnivanju Lučke uprave Rabac 

 
 

Ad.- 38. 
Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Lučke uprave Pula 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
 o izmjeni Odluke o osnivanju Lučke uprave Pula 

 
 

Ad.- 39. 
Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Lučke uprave Rovinj 

 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
ODLUKU 

 o izmjeni Odluke o osnivanju Lučke uprave Rovinj 
 
 

Ad.- 40. 
Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Lučke uprave Umag – Novigrad 

 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
 

 ODLUKU 
o izmjeni Odluke o osnivanju Lučke uprave Umag – Novigrad 
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Ad.- 41. 

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na odluke Upravnog vijeća Opće 
bolnice Pula o prijenosu prava vlasništva bez naknade Istarskoj županiji 

nekretnina k.č.br. 663/9, k.č.br. 664, k.č.br. 665/1, k.č.br. 622/1, k.č.br. 622/2, 
k.č.br. 663/7, k.č.br. 661/2, k.č.br. 665/2, k.č.br. 666/11, 2230/3470 dijela k.č.br. 
661/1, 7625/9625 dijela k.č.br. 663/1, k.č.br. 1261/9 ZGR., k.č.br. 1261/5 ZGR., 

k.č.br. 6220/7, k.č.br. 6221/2, k.č.br. 6220/13, k.č.br. 1261/11 ZGR., k.č.br. 6220/8 
i k.č.br. 6221/1, sve k.o. Pula 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti na odluke Upravnog vijeća Opće bolnice Pula o prijenosu 
prava vlasništva bez naknade Istarskoj županiji nekretnina k.č.br. 663/9, k.č.br. 664, 
k.č.br. 665/1, k.č.br. 622/1, k.č.br. 622/2, k.č.br. 663/7, k.č.br. 661/2, k.č.br. 665/2, 
k.č.br. 666/11, 2230/3470 dijela k.č.br. 661/1, 7625/9625 dijela k.č.br. 663/1, k.č.br. 
1261/9 ZGR., k.č.br. 1261/5 ZGR., k.č.br. 6220/7, k.č.br. 6221/2, k.č.br. 6220/13, 
k.č.br. 1261/11 ZGR., k.č.br. 6220/8 i k.č.br. 6221/1, sve k.o. Pula 

 
 
  

Ad.- 42.  
Odluka o stjecanju prava vlasništva bez naknade -  darovanjem u korist 

Istarske županije  nekretnina k.č.br. 663/9, k.č.br. 663/7, 2230/3470 dijela k.č.br. 
661/1, k.č.br. 664, k.č.br. 661/2, 7625/9625 dijela k.č.br. 663/1, k.č.br. 665/1, 
k.č.br. 665/2, k.č.br. 666/11, k.č.br. 622/1, k.č.br. 622/2, k.č.br. 1261/5 ZGR., 

k.č.br. 1261/9 ZGR., k.č.br. 6220/7, k.č.br. 6221/2, k.č.br. 6220/13, k.č.br. 1261/11 
ZGR., k.č.br. 6220/8 i k.č.br. 6221/1, sve k.o. Pula u vlasništvu Opće bolnice 

Pula 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
 

ODLUKU 
o stjecanju prava vlasništva bez naknade -  darovanjem u korist Istarske županije  
nekretnina k.č.br. 663/9, k.č.br. 663/7, 2230/3470 dijela k.č.br. 661/1, k.č.br. 664, 

k.č.br. 661/2, 7625/9625 dijela k.č.br. 663/1, k.č.br. 665/1, k.č.br. 665/2, k.č.br. 
666/11, k.č.br. 622/1, k.č.br. 622/2, k.č.br. 1261/5 ZGR., k.č.br. 1261/9 ZGR., k.č.br. 
6220/7, k.č.br. 6221/2, k.č.br. 6220/13, k.č.br. 1261/11 ZGR., k.č.br. 6220/8 i k.č.br. 

6221/1, sve k.o. Pula u vlasništvu Opće bolnice Pula 
 

 
Ad.- 43. 

Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni djelatnosti Škole za turizam, ugostiteljstvo i 
trgovinu Pula 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
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Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
ODLUKU 

o izmjeni i dopuni djelatnosti Škole za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu Pula. 
 

 
 
Sjednica je završila u 13:00 h.  
 
 
Zapisnik vodila: 
Adeana Fabijančić i 
Elvija Čeh Paćelat 
 

 
Predsjednica 

Sandra Ćakić Kuhar 
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